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ΑΝΑΛΥΤΗΣ

"Η ένταξη των σχολών της Καβάλας αλλά και της Δράμας 
στο Δ.Π.Θ. για εμάς στην διοίκηση της Περιφέρειας και για 
τον περιφερειάρχη Α.Μ.Θ. κ. Χριστόδουλο Τοψίδη, ο οποί-
ος απουσιάζει για προσωπικούς λόγους αλλά χαιρετίζει 
την όλη εξέλιξη, είναι μια πολύ σημαντική στιγμή."

Επίσημα
στο Δ.Π.Θ

 

Σ.11

Σ. 23

Σ. 7

Εκ νέου στην διοίκηση της Κ.Ε.Δ.Ε 
ο Δήμαρχος Παγγαίου Φίλιππος 
Αναστασιάδης

Ο Δήμος Θάσου στη διεθνή έκθεση 
τουρισμού 
"Sajam Turizma" στο Βελιγράδι

Ο Γαβριήλ Αραμπατζής 
από την Ελευθερούπολη 
έπιασε το όριο για το 
Παγκόσμιο Πρωτάθλημα 
Στίβου

Κωνσταντίνος Φλώρος: 
«Στον Εβρο ήμασταν 
έτοιμοι για όλα»

Ο πρώην αρχηγός ΓΕΕΘΑ 
μιλάει για τα γεγονότα που 
σημάδεψαν την τετραετή 
θητεία του στην κορυφή 
της ηγεσίας των Ενόπλων 
Δυνάμεων, αλλά και για την 
επόμενη ημέραΣ. 13

ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ

Σ. 4

Σ.8

Συζήτησε για τις 
παρεμβάσεις στο “Ανθή 
Καραγιάννη” ο Νίκος 
Παναγιωτόπουλος με τον 
Υφυπουργό Αθλητισμού
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ΕΚΔΟΤΗΣ
Μαρία Κελαϊδή

Δ/ΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ 
Απόστολος Ατζεμιδάκης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Τζούλια 
Βασιλείου, Γιαννης Χ’εμμανουήλ, 

Κώστας Παπακοσμάς,  Παναγιώτης 
Πυλιώτης, Γιάννης Γεωργαλής, 

Βασιλική Βασιλειάδου

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών                       60€ + ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες      90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων      150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών  5 00€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων          1200€ + ΦΠΑ
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Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού

Επικρατείας,
η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων
νομαρχιακών

εφημερίδων που 
έχουν την

δυνατότητα
καταχώρησης

δημοσιεύσεων του
δημοσίου.
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Δρ Ευριπίδης Στ. Στυλιανίδης
Κόντρα στη δικτατορία των μετριοτήτων

Μάχη χαρακωμάτων συ-
νεχίζουν να δίνουν οι δυ-
νάμεις της αδράνειας στην 
Ελλάδα, εγκλωβίζοντας 
τον δημόσιο διάλογο για 
ακόμη μία φορά στο αν θα 
είναι κρατικός ή ιδιωτικός ο 
πάροχος ανώτατων εκπαι-
δευτικών υπηρεσιών (Δη-
μόσια ή Μη Κρατικά ΑΕΙ), 
την ώρα που σε ολόκληρο 
τον κόσμο το ζητούμενο εί-
ναι η υψηλή ποιότητα των 
εκπαιδευτικών υπηρεσιών 
από τα πανεπιστήμια και η 
προσβασιμότητα για όλους, 
δηλαδή η ισότητα ευκαιρι-
ών ανεξάρτητα από οικο-
νομική κατάσταση, κοινωνι-
κή θέση, καταγωγή, φυσική 
κατάσταση (ΑΜΕΑ), τόπο 
κατοικίας κ.λπ.
Η διεθνής εκπαιδευτική 
αγορά συνεχώς διευρύ-
νεται, ξεπερνώντας κατά 
πολύ τα 10 δισ. δολάρια 
τον χρόνο, ωστόσο η «Δι-
κτατορία των μετριοτήτων» 
καθηλώνει την Ελλάδα στο 
κρατικό μονοπώλιο της 
Ανώτατης Εκπαίδευσης, 

καθιστώντας τη διεθνή νη-
σίδα εκπαιδευτικού απομο-
νωτισμού.

Πίσω από την επίκληση 
αντισυνταγματικότητας του 
Σχεδίου Νόμου για τη δη-
μιουργία παραρτημάτων 
αναγνωρισμένων και ισο-
τιμημένων πανεπιστημίων 
του εξωτερικού (κρατικών 
ή μη κρατικών) κρύβεται 
σε αρκετές περιπτώσεις η 
άρνηση στη διεύρυνση του 
χώρου ελευθερίας επιλο-
γής των νέων Ελλήνων, η 
άμυνα οπισθοφυλακής κα-
τεστημένων που έμαθαν να 
μονοπωλούν «την αυθεντία 
της γνώσης», ή άλλων που 
ιδεοληπτικά χρησιμοποιούν 
το Δημόσιο Πανεπιστήμιο 
ως ιδανικό χώρο μικροκομ-
ματικών στρατολογήσεων.

Είναι αλήθεια ότι η γραμ-
ματική και οριτζιναλιστική 
ερμηνεία του άρθρου 16 
του Συντάγματος (δηλαδή 
η επιθυμία του νομοθέ-
τη του 1975) είναι η βάση 
στην οποία θεμελιώθηκε 
το κρατικό μονοπώλιο στην 
Ανώτατη Εκπαίδευση για 
πάνω από 40 χρόνια. Εκτο-
τε όμως έχουν μεταβληθεί 
σημαντικά δεδομένα, τόσο 
σε εθνικό όσο και σε ευ-
ρωπαϊκό επίπεδο, που αν 
ο σημερινός εφαρμοστής 
του Δικαίου (νομοθέτης ή 
δικαστής) δεν τα συνυπο-
λογίσει, κινδυνεύει να μας 

οδηγήσει σε θραύση του 
Συνταγματικού μας πλαισί-
ου στην πράξη. Τα δεδομέ-
να αυτά είναι:

■ Η Συμφωνία της Μπολό-
νια το 1999 για την εναρ-
μόνιση των πολιτικών Ανώ-
τατης Εκπαίδευσης στην 
Ε.Ε.

■ Η δημιουργία Ενιαίου 
Χώρου Ανώτατης Εκπαί-
δευσης που υπογράφηκε 
από 44 κράτη καθιστώντας 
σταδιακά την εκπαίδευση 
από αποκλειστικά εθνική 
πολιτική, πολιτική συναρ-
μοδιότητας.

■ Η προσθήκη στο άρθρο 
28Σ ερμηνευτικής δήλωσης 
κατά την αναθεώρηση του 
2001, όπου ενθαρρύνεται 
η ευρωπαϊκή και όχι η στε-
νά γραμματική ερμηνεία 
εναρμόνισης του Συντάγ-
ματος.

■ Η πρόσφατη νομολογία 
του Ευρωπαϊκού Δικαστη-
ρίου Δικαιωμάτων του Αν-
θρώπου, του Δικαστηρίου 
Ευρωπαϊκής Ενωσης και 
του Συμβουλίου της Επι-
κρατείας, που σύμφωνα με 
την GATS αναγνωρίζουν 
όλα τα επαγγελματικά δι-
καιώματα στους αποφοί-
τους ιδιωτικών κολεγίων 
που βρίσκονται σε σχέση 
δικαιόχρησης με ξένα πα-
νεπιστήμια εκτός των ακα-

δημαϊκών δικαιωμάτων, και 
τέλος

■ Η απόφαση C-66/18 
Οκτ. 2020 του ΔΕΕ, του 
Δικαστηρίου Ευρωπαϊκής 
Ενωσης, κατά Ουγγαρίας 
για τη λειτουργία, διδα-
σκαλία και παροχή τίτλων 
σπουδών ιδιωτικού πανε-
πιστημίου στο εσωτερικό, η 
έδρα του οποίου βρίσκεται 
σε κράτος (εκτός Ε.Ε. και 
ΕΟΧ) συμβαλλόμενο με 
τη Συμφωνία Υπηρεσιών 
(GATS).

Το Σύνταγμά μας θέτει 
τρεις όρους για τη λειτουρ-
γία των πανεπιστημίων:

Πρώτον, να παρέχουν δη-
μόσια δωρεάν παιδεία 
στους επιτυχόντες των 
Πανελλαδικών Εξετάσεων, 
κάτι που δεν επηρεάζεται 
επ’ ουδενί.

Δεύτερον, τα ΑΕΙ να τελούν 
υπό την εποπτεία του κρά-
τους, κάτι που θα επιτευ-
χθεί ακόμα πιο αυστηρά 
από μια ισχυρή Ανεξάρτητη 
Αρχή Ανώτατης Εκπαίδευ-
σης.

Τρίτον, τα πανεπιστήμια 
κατ’ αποκλειστικότητα να 
είναι ΝΠΔΔ που δεν επι-
τρέπεται να τα ιδρύσουν 
ιδιώτες.

Η γραμματική ερμηνεία 

είναι σαφής όσον αφορά 
την ίδρυση νέων ΑΕΙ, δεν 
αφορά όμως τη δημιουργία 
παραρτημάτων λειτουρ-
γούντων ήδη αλλοδαπών 
κρατικών ή μη πανεπιστη-
μίων που ούτως ή άλλως 
είναι αναγνωρισμένα και 
ισοτιμημένα τα πτυχία τους 
από το ελληνικό κράτος 
τόσο επαγγελματικά όσο 
και ακαδημαϊκά. Αλλωστε ο 
νέος νόμος δεν αναφέρεται 
σε ΝΠΔΔ, αλλά σε νέου τύ-
που νομικά πρόσωπα που 
θα λέγονται πανεπιστήμια.

Επίσης, τα Νέα Παραρτή-
ματα δεν αφορούν τους 
αξιοκρατικά επιτυχόντες 
των Πανελλαδικών Εξε-
τάσεων που εισάγονται 
Δωρεάν στα Δημόσια Πα-
νεπιστήμια. Τα Παραρτήμα-
τα Ξένων Πανεπιστημίων 
στρέφονται προς αυτούς 
που δεν πέτυχαν στις Πα-
νελλαδικές Εξετάσεις, σε 
πολλούς που αποζητούν 
ένα δεύτερο πτυχίο για την 
επαγγελματική τους εξέ-
λιξη, σε όσους σε μεγαλύ-
τερη ηλικία αποφασίσουν 
να σπουδάσουν και δεν 
θέλουν να βασιστούν στην 
κλήρωση του ΕΑΠ, στους 
Ελληνες φοιτητές του εξω-
τερικού ή σε όποιους δεν 
έχουν οικονομικά τη δυνα-
τότητα να σπουδάσουν έξω 
και, τέλος, σε διεθνείς φοι-
τητές που επιλέγουν την 
Ελλάδα για σπουδές.

Αναμφισβήτητα η νομο-
θετική πρωτοβουλία του 
υπουργείου Παιδείας δεν 
απελευθερώνει πλήρως τις 
επιλογές, ούτε εξαφανίζει 
τις χρόνιες στρεβλώσεις 
που προκάλεσε η επιμονή 
της κρατικιστικής Αριστε-
ράς και Κεντροαριστεράς 
στον μονόδρομο του κρα-
τικού μονοπωλίου. Για να 
ολοκληρωθεί με πληρότη-
τα η μεταρρύθμιση αυτή 
απαιτείται και η αναθεώ-
ρηση του άρθρου 16 του 
Συντάγματος για την απε-
λευθέρωση των υγιών δυ-
νάμεων τόσο της ελληνικής 
αγοράς και κοινωνίας όσο 
και του Δημόσιου Πανεπι-
στημίου. Ωστόσο, ο νέος 
νόμος δείχνει τον δρόμο 
προς τον συνταγματικό νο-
μοθέτη που έρχεται προδι-
αγράφοντας τη μετεξέλιξη 
της Ελλάδας σε διεθνές 
εκπαιδευτικό κέντρο.

Δρ Ευριπίδης Στ. Στυλια-
νίδης, Βουλευτής Ροδό-
πης Νέας Δημοκρατίας 
- πρώην υπουργός Παι-
δείας, αναπληρωτής κα-
θηγητής Συνταγματικού 
Δικαίου Ευρωπαϊκού Πα-
νεπιστημίου Κύπρου

www.protothema.gr

Θετική δυναμική και ανοιχτές προκλήσεις

γράφει 
γράφει ο Νίκος Βέττας*
*Γενικός διευθυντής του 
ΙΟΒΕ, καθηγητής στο Οικο-
νομικό Πανεπιστήμιο Αθη-
νών*

Οι δείκτες της οικονομίας 
μας δείχνουν πως βρίσκε-
ται σε ισχυρή ανάκαμψη, με 
ρυθμούς μεγέθυνσης στο 
προηγούμενο έτος σημα-
ντικά υψηλότερους από τον 
μέσο όρο της Ευρώπης. Αν 
και οι πιο πρόσφατες κρί-
σεις, δηλαδή της πανδημί-
ας, της ενέργειας, αλλά και 
η κλιμάκωση του πληθωρι-
σμού, οδήγησαν σε έντονες 
αναταράξεις, η ελληνική οι-
κονομία φαίνεται πως στα-
διακά ολοκληρώνει έναν 
ισχυρό κύκλο ανόδου, που 
επουλώνει πολλές πληγές 
της δεκαετούς κρίσης χρέ-
ους και την επαναφέρει πιο 
κοντά σε μια κανονική λει-
τουργία.

Η πρόσφατη θετική πορεία 
συνοδεύεται από αποκλι-
μάκωση της ανεργίας, η 

οποία κυμαίνεται προς το 
10%, ποσοστό που δεν απέ-
χει πολύ από αυτό που είχε 
πριν από το 2008. Υπάρχει 
αύξηση των επενδύσεων 
υψηλότερη από τους ευ-
ρωπαϊκούς ρυθμούς. Το οι-
κονομικό κλίμα ανακάμπτει, 
σύμφωνα με τις μετρήσεις 
του ΙΟΒΕ, σε υψηλό επί-
πεδο 15ετίας. Η ανάκτηση 
επενδυτικής βαθμίδας, 13 
έτη μετά την απώλειά της, 
εμπεδώνει την πρόοδο που 
έχει συντελεστεί και το ίδιο 
ισχύει για τη μείωση του 
κόστους χρηματοδότησης 
του ελληνικού Δημοσίου, 
σε σχέση με άλλες ευρω-
παϊκές οικονομίες, όπως 
φαίνεται από τις τιμές των 
ομολόγων.

Στις επιμέρους αγορές, o 
εισερχόμενος τουρισμός 
κινείται δυναμικά συνει-
σφέροντας στο εξωτερικό 
ισοζύγιο. Σε πολλές περιο-
χές οι τιμές των ακινήτων 
κινούνται σε επίπεδα κοντά 
σε αυτά πριν από το 2008. 
Οι ξένες άμεσες επενδύ-
σεις πρόσφατα έχουν θε-
τικό πρόσημο. Επίσης, το 
Χρηματιστήριο της Αθήνας 
κινήθηκε πέρυσι έντονα 
ανοδικά, αντανακλώντας 
τις περισσότερο θετικές 
προοπτικές των επιχειρή-
σεων. Τα παραπάνω συνθέ-
τουν μια τροχιά θετικότερη 
από τις περισσότερες άλλες 
ευρωπαϊκές οικονομίες.

Ποια θα είναι όμως η εξέ-

λιξη; Για φέτος, εκτιμάται 
πως μια ανάλογη πορεία 
θα συνεχιστεί, με παρόμοιο 
ρυθμό μεγέθυνσης αλλά 
χαμηλότερο πληθωρισμό. 
Εφόσον αυτό επιβεβαιωθεί, 
θα είναι μια ακόμη χρονιά 
κατά την οποία η ελληνική 
οικονομία θα καταγράψει 
μεγέθυνση υψηλότερη από 
τις άλλες ευρωπαϊκές οικο-
νομίες. Υπάρχει μια κεντρι-
κή προϋπόθεση, η ισχυρή 
άνοδος των επενδύσεων. 
Αυτή είναι κρίσιμη, διότι το 
εξωτερικό εμπορικό ισοζύ-
γιο πιέζεται λόγω της ασθε-
νέστερης μεγέθυνσης στο 
εξωτερικό και οι δεξαμενές 
που έχουν τροφοδοτήσει 
την αύξηση της εγχώριας 
κατανάλωσης σταδιακά 
εξαντλούνται. Ο υψηλός 
πληθωρισμός έχει πιέσει 
τα πραγματικά εισοδήματα 
των νοικοκυριών, ενώ δη-
μοσιονομικά δεν υπάρχει 
πια σημαντικό περιθώριο 
ευρέων μέτρων στήριξης.

Τόσο άμεσα όσο και στη 
συνέχεια, δεν μπορούν να 
αγνοηθούν οι προκλήσεις 
από το εξωτερικό. Οι ρυθμοί 
μεγέθυνσης στην Ευρώπη 
αναμένεται να παραμείνουν 
χαμηλοί στο επόμενο διά-
στημα. Συναφώς, οι ρυθμοί 
πληθωρισμού παγκοσμίως, 
αν και υποχωρώντας, θα 
παραμείνουν υψηλοί, αντα-
νακλώντας ανισορροπίες 
στις αγορές προϊόντων και 
υπηρεσιών, ενώ το κόστος 
χρήματος θα είναι υψηλό-

τερο. Ταυτόχρονα, οι έντο-
νες κρίσεις από τη ρωσική 
εισβολή στην Ουκρανία και 
την ανάφλεξη στη Μέση 
Ανατολή οδηγούν γρηγο-
ρότερα σε ευρύτερη γεω-
πολιτική ένταση που μπορεί 
να επηρεάσει δραματικά το 
παγκόσμιο εμπόριο. Ιδίως, 
ενδεχόμενη διατάραξη σχέ-
σεων ανάμεσα στις ΗΠΑ 
και στην Κίνα θα επηρεά-
σει κρίσιμα την παγκόσμια 
οικονομία. Από τη σκοπιά 
της ελληνικής οικονομίας, 
ο συνδυασμός αυτών των 
τάσεων δεν ευνοεί τις εξα-
γωγές και τις επενδύσεις.

Συνεπώς, ενώ η τρέχουσα 
πορεία της ελληνικής οι-
κονομίας είναι θετική, δεν 
μπορεί να θεωρείται ούτε 
πως το περιβάλλον στο 
επόμενο διάστημα θα την 
ευνοεί, ούτε φυσικά πως 
έχουν λυθεί τα βαθιά προ-
βλήματα που έχει για δεκα-
ετίες. Βρίσκεται σε στέρεο 
έδαφος, περισσότερο από 
κάθε άλλη φορά μετά το 
2008, όμως ακόμη σε χα-
μηλή βάση, όπως φαίνεται 
και από τα χαμηλά πραγμα-
τικά εισοδήματα.

Το παράθυρο ευκαιρίας για 
βελτίωση της δομής της οι-
κονομίας είναι σχετικά στε-
νό, το πολύ για τα επόμενα 
δύο χρόνια. Το κρισιμότερο 
είναι το υπόδειγμα ανάπτυ-
ξης να διαφέρει από αυτό 
που οδήγησε στην προη-
γούμενη κρίση: οδηγός η 

δημιουργία εισοδημάτων 
από καινοτομία και αντα-
γωνιστικές εξαγωγές και 
όχι μέσω της εξάρτησης 
από έναν αναποτελεσματι-
κό δημόσιο τομέα. Εφόσον 
μια τέτοια πορεία απο-
κτήσει σταθερά χαρακτη-
ριστικά, θα είναι και η πιο 
κατάλληλη γραμμή άμυνας 
για τις εξωτερικές πιέσεις 
που σε κάθε περίπτωση θα 
υπάρχουν. Ταυτόχρονα, θα 
καταστήσει τη χώρα πε-
ρισσότερο ελκυστική, αμ-
βλύνοντας τις αρνητικές 

δημογραφικές τάσεις, μια 
επιπλέον προϋπόθεση για 
την ανάπτυξη μεσοπρόθε-
σμα.

www.real.gr
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Αναστάτωση προκαλεί η ακύρωση της πιάτσας ταξί στο παλίο 
Δικαστικό Μέγαρο

Το ένα πρόβλημα μετα το 
άλλο πως αντιμετωπίζουν 
οι επαγγελματίες ταξί στην 
πόλης της Καβάλας, καθώς 
αλλή μια πιάτσα ταξί στο 
κέντρο της πόλης φαίνεται 
πως ακυρώνεται.

Προκειται για την πίατσα 
ταξί στην διασταυρωση 
της οδού Κουντουριώτου 
με Ομονοίας, όπου στο 

σημείο πριν απο λίγες ήμε-
ρε ξεκίνησαν εργασίες με 
την ενημέρωση προς τους 
επαγγελματίες οτι θα πρέ-
πει να απομακρθνθούν απο 
το σημείο για λίγες ημέρες 
ενω στα τελικά σχέδια των 
έργων στο σημείο δεν προ-
βλέπεται χώρος για ταξί, 
με τις αντιρρίσεις απο των 
πλευρά τους να είναι τερά-
στιες.

Νταλίκα βγήκε από τον δρόμο και ανετράπη

Νταλίκα εξετράπη της πορείας της, βγήκε από το δρόμο και ανετράπη εκτός πριν λίγο στην Παράκαμψη (Εγνατία οδός). Ο οδηγός με ασθενοφόρο μεταφέρθηκε 
στο Νοσοκομείο.
Το περιστατικό έγινε στο ρεύμα προς Θεσσαλονίκη, κοντά στον κόμβο του Αγίου Σίλα.

Καβάλα  
Εκδήλωση μνήμης και τιμής στον Καβαλιώτη πολιτικό 
Σταύρο Νικολαΐδη

Το Κέντρο Πολιτισμού 
Νικοπόλεως Πόντου 
Ελλάδος (Καβάλα), σε 
συνεργασία με το Επι-
μελητήριο Καβάλας, δι-
οργάνωσαν το βράδυ 
της Τετάρτης 6 Μαρτίου 
2024, στη Μεγάλη Λέ-
σχη, τιμητική εκδήλωση 
για τον πόντιο Νικοπο-
λίτη και Καβαλιώτη πο-
λιτικό, Σταύρο Νικολαΐ-
δη, με κεντρικό ομιλητή 
τον Γιάννη Τσακλίδη.

Ο πρώην υπουργός ΠΕ.ΧΩ.
ΔΕ. αναφέρθηκε ενδελε-
χώς στην πολιτική παρα-

καταθήκη του Σταύρου Νι-
κολαΐδη, με αρκετές και εν 
πολλοίς άγνωστες λεπτο-
μέρειες της μακράς θητείας 
του στα υπουργεία Προε-
δρίας και Δημοσίων Έργων, 
ενώ έκανε και ιδιαίτερη 
μνεία τόσο στην καταγωγή 
του, όσο και στην ιστορία 
του Πόντου από την αρ-
χαιότητα μέχρι την ανταλ-
λαγή των πληθυσμών και 
την εγκατάσταση των προ-
σφύγων στην ελληνική επι-
κράτεια. Για την προσφορά 
και το έργο του Σταύρου 
Νικολαΐδη μίλησαν επίσης 
η Πρόεδρος του Κέντρου 

Πολιτισμού Νικοπόλεως 
Πόντου Ελλάδος (Καβάλα), 
Όλγα Περίτσαλη και ο Πρό-
εδρος του Επιμελητηρίου 
Καβάλας, Μάρκος Δέμπας.
Στο αφιέρωμα για τη ζωή 
και τη δράση του Σταύρου 
Νικολαΐδη, στο οποίο συ-
νέβαλαν ουσιαστικά συ-
γκεντρώνοντας χρήσιμο 
ιστορικό υλικό ο ερευνητής 
της τοπικής ιστορίας π. θε-
ματικός αντιπεριφερειάρ-
χης πολιτισμού -Τουρισμού 
ΑΜΘ Κωνσταντίνος Παπα-
κοσμάς ο Θανάσης Γενετί-
δης και το Κέντρο Πολιτι-
σμού Νικοπόλεως Πόντου 

Ελλάδος, προβλήθηκαν 
μαρτυρίες και σκιαγραφή-
σεις ανθρώπων που γνωρί-
ζουν περισσότερα στοιχεία 
και πτυχές από την ζωή και 
την δράση του.
 Μεταξύ άλλων ο λογοτέ-
χνης και κριτικός Λεόντιος 
Πετμεζάς αφηγείται μέσα 
από την κάμερα του Γιάννη 
Κρεβατόπουλου, διηγήσεις 
του πατέρα του Κωνστα-
ντίνου Πετμεζά που υπήρ-
ξε συνεργάτης για αρκετά 
χρόνια του Σταύρου Νικο-
λαίδη.
Στην εν λόγω εκδήλωση 
παρέστησαν ο Δήμαρχος 
Καβάλας, Θόδωρος Μου-
ριάδης, ο πρώην υφυπουρ-
γός Υγείας, Μιχάλης Τιμο-
σίδης, ο πρώην βουλευτής 
ΠΑΣΟΚ, Νίκος Στρατηλά-
της, ο Πρόεδρος του Δημο-
τικού Συμβουλίου Καβάλας, 
Παναγιώτης Μαμτσαδέλης, 
οι Αντιδήμαρχοι Καβάλας, 
Αλέξης Γούλας, Κώστας 
Χατζηαναστασίου, Χρήστος 
Τσιτσιλικάκης, ο Πρόεδρος 
του ΔΗΠΕΘΕ Καβάλας, 
Αρχέλαος Γρανάς, ο σύμ-
βουλος του Δημάρχου Κα-
βάλας, Κωστής Σιμιτσής, ο 
Αντιπεριφερειάρχης Καβά-
λας, Θόδωρος Μαρκόπου-
λος, ο Αντιπεριφερειάρχης 
Ανάπτυξης, Αλέξανδρος 
Ιωσηφίδης, περιφερειακοί 
και δημοτικοί σύμβουλοι, 
εκπρόσωποι φορέων και 

συλλόγων και πλήθος κό-
σμου.
Ο Σταύρος Αντ. Νικολαΐδης 
γεννήθηκε στην Νικόπολη 
του Πόντου το 1892 και 
έφυγε από την ζωή στις 
15 Μαΐου του 1967, τρεις 
εβδομάδες περίπου μετά 
την επιβολή του στρατιω-
τικού πραξικοπήματος στην 
Ελλάδα.
Σπούδασε στη Θεολογική 
Σχολή της Χάλκης και δί-
δαξε στο Ορντού στην Κρι-
μαία και στην Συμφερού-
πολη. Με την ανταλλαγή 
των πληθυσμών ήλθε στην 
Αθήνα το 1923 και ανέλα-
βε την διεύθυνση της Σχο-
λής Μεγαρέως. Σπούδασε 
Νομικά και Θεολογία στο 
Πανεπιστήμιο των Αθηνών.
Γνωρίστηκε από κοντά με 
τον Ελευθέριο Βενιζέλο και 
τότε ξεκίνησε την πολιτική 
πορεία του. Από το 1926 
έως το 1964 για πάνω από 
40 χρόνια εκλεγόταν συνε-
χώς βουλευτής της Καβά-
λας λαμβάνοντας μέρος σε 
αρκετές εκλογικές αναμε-
τρήσεις.
Συγκεκριμένα έξι φορές 
εξελέγη με το Κόμμα των 
Φιλελευθέρων και με την 
Δημοκρατική Ένωση του 
Γεωργίου Παπανδρέου και 
δύο φορές το 1963 και το 
1964 με την Ένωση Κέ-
ντρου του Γεωργίου Πα-
πανδρέου.

Χρημάτισε για μια πεντα-
ετία υπουργός Προεδρίας 
και Δημοσίων Έργων στις 
κυβερνήσεις Πλαστήρα, Δι-
ομήδη και Σοφούλη από το 
1945 έως το 1950.
Συνοπτικά στα σημαντι-
κά επιτεύγματα του κατά 
την διάρκεια της θητείας 
του στο υπουργείο Δημο-
σίων Έργων τα έτη 1949 
και 1950, συγκαταλέγο-
νται οι ανακουφιστικές 
συμβάσεις των δημοσίων 
υπαλλήλων που επιτεύ-
χθηκαν από επιτροπή στην 
οποία συμμετείχε μαζί με 
τον Κωνσταντίνο Τσάτσο 
και δύο ακόμη υπουργούς 
καθώς και η υδροδότηση 
της Αθήνας που ελπιδοφό-
ρα δημιουργήθηκε από την 
σύνδεση της λίμνης Υλίκης 
με την λίμνη του Μαραθώ-
να λύνοντας καίρια για τα 
επόμενα σαράντα χρόνια το 
πρόβλημα ύδρευσης στην 
περιοχή της Αττικής.
Ως πολιτική προσωπικότη-
τα διακρίθηκε για το ήθος 
την ευπρέπεια την συνέ-
πεια στην ιδεολογία του 
την ανωτερότητα και την 
ακεραιότητα του χαρακτή-
ρα του, την αφοσίωση του 
στον άνθρωπο. Υπήρξε λό-
γιος. Εξέδωσε 7 βιβλία και 
ήταν αρθρογράφος στον 
τύπο της εποχής του.
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Εκ νέου στην διοίκηση της Κ.Ε.Δ.Ε ο Δήμαρχος Παγγαίου 
Φίλιππος Αναστασιάδης
Ο Δήμαρχος Παγγαίου κ. 
Φίλιππος Αναστασιάδης 
εξελέγη εκ νέου στο δι-
οικητικό συμβούλιο της 
Κεντρικής Ένωσης Δήμων 
Καβάλας.

Ο κ. Αναστασιάδης ήταν 
υποψήφιος με το ψηφο-
δέλτιο Κυζίρογλου που επι-
κράτησε άνετα έναντι του 
Χάρη Δούκα.

Μαρία Βαρύτη: Συγχαρητήρια στον Δήμαρχο Παγγαίου για 
την εκλογή του στο ΔΣ της ΚΕΔE
Ανακοίνωση της επικε-
φαλής της παράταξης 
«Ξεκινάμε…» με ευχές 
για καλή επιτυχία στο 
έργο του

Τα συγχαρητήρια της για 
την εκλογή του Δημάρχου 
Παγγαίου στο ΔΣ της Κε-
ντρικής Ένωσης Δήμων 
Ελλάδος, εκφράζει η Μα-
ρία Βαρύτη. Με ανακοίνω-
ση της η επικεφαλής της 
Παράταξης «Ξεκινάμε…» 
εύχεται καλή επιτυχία στον 
Φίλιππο Αναστασιάδη εκ-
φράζοντας την πίστη της 

ότι θα διασφαλίσει τα συμ-
φέροντα και τις επιδιώξεις 
του Δήμου Παγγαίου από 
τη νέα του θέση, σε όφελος 
των δημοτών της περιοχής.

Αναλυτικά:
«Συγχαίρω τον Δήμαρχο 
Παγγαίου κ. Φίλιππο Ανα-
στασιάδη, για την εκλογή 
του στο ΔΣ της ΚΕΔΕ.
Εύχομαι καλή επιτυχία στο 
έργο του και πιστεύουμε 
ότι θα διασφαλίσει τα συμ-
φέροντα και τις επιδιώξεις 
του Δήμου Παγγαίου από 
τη νέα του θέση, σε όφελος 
των δημοτών μας».

Παπαχρηστίδειος Δρόμος 2024
Λεπτομέρειες για τον αγώνα στη μνήμη του μεγάλου ευεργέτη 
του Παγγαίου και της Καβάλας
Οι δηλώσεις συμμε-
τοχής-εγγραφές των 
αθλητών και αθλητρι-
ών-Πότε εκπνέει η προ-
θεσμία

ΟΔήμος Παγγαίου, σε συ-
νεργασία με τον ΟΚΑΚ και 
με την υποστήριξη της ΕΑΣ 
ΣΕΓΑΣ Ανατολικής Μακε-
δονίας-Θράκης, διοργανώ-
νουν τον Παπαχρηστίδειο 
Δρόμο 2024, τον 7ο αγώ-
να δρόμου σε δημόσια οδό 
στη μνήμη του μεγάλου ευ-
εργέτη της περιοχής, Φρί-
ξου Παπαχρηστίδη.

Για τους συμμετέχοντες δεν 
υπάρχει οικονομική επιβά-
ρυνση.

• Τόπος: Ελευθερούπο-
λη

• Ημερομηνία διεξαγω-
γής: Κυριακή 24 Μαρ-
τίου 2024

• Αφετηρ ία-Τερματ ι-
σμός: Περίβολος Ιερού 
Ναού Αγίου Νικολάου

• Θα υπάρχει ηλεκτρο-
νική χρονομέτρηση για 
όλους τους δρομείς 
των αγώνων 10.000 
μέτρων και 5.000 μέ-
τρων

Οι δηλώσεις συμμετοχής-
εγγραφές των αθλητών 
και αθλητριών θα γίνονται 
μόνο ηλεκτρονικά εδώ από 
τη Δευτέρα 4 Μαρτίου 
2024 μέχρι και την Πέμπτη 
21 Μαρτίου 2024 στις 
23:00.
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Περιφερειάρχης ΑΜΘ  
«Στόχος μας είναι να επιλύσουμε στη θητεία μας τα 
χρονίζοντα προβλήματα»

«Η πρώτη μας ενέργεια 
ως νέα διοίκηση είναι 
να καταγράψουμε τις 
ανάγκες και στην συνέ-
χεια να δώσουμε λύσεις 
σε χρόνια ζητήματα που 
απασχολούν την Πε-
ριφέρεια ΑΜΘ» τόνισε 
σε συνέντευξη Τύπου 
ο Περιφερειάρχης Χρι-
στόδουλος Τοψίδης σε 
συνέντευξη Τύπου που 
παραχώρησε σήμερα 
στο κτήριο της Π.Ε. Κα-
βάλας.

Στην διάρκεια της συνέ-
ντευξης ο κ. Τοψίδης ανα-
φέρθηκε στα έργα που σχε-
διάζονται από τη σημερινή 
διοίκηση, για την Π.Ε. Κα-
βάλας, και σε πρωτοβου-
λίες ενίσχυσης, του Τουρι-
σμού, της Ακτοπλοΐας, της 
καταπολέμησης των Κου-
νουπιών κ.α.

Σχετικά με τα έργα που 
αφορούν την Καβάλα ο 
κ. Τοψίδης ενδεικτικά 
ανέφερε ότι:

• Αγωνιζόμαστε (κυριολε-
κτικά) ώστε να πετύχουμε 
την επανέναρξη της κα-
τασκευής του φράγματος 
Μαρμαρά. Εντοπίσθηκε μά-

λιστα ότι το έργο κινδυνεύ-
ει από την παρατεταμένη 
παραμονή του σε ημιτελή 
κατάσταση.

• Υπογράψαμε την έναρξη 
εργασιών οδικής συντήρη-
σης, ύψους 1.000.000 € 
στις ορεινές περιοχές της 
Π.Ε. Καβάλας.

• Δρομολογούμε στα πλαί-
σια της προκήρυξης «οδι-
κής συντήρησης» της Ε.Υ.Δ. 
την ανακατασκευή σημα-
ντικών οδικών αξόνων, οι 
οποίες έχουν σημαντικό 
οδικό, αναπτυξιακό αλλά 
και τουριστικό πρόσημο.

• Προκηρύσσουμε άμεσα 
την μελέτη για το νέο λιμε-
νικό κρηπίδωμα της Κερα-
μωτής στα ανατολικά του 
οικισμού ώστε να μπορεί η 
τουριστική κίνηση να εξυ-
πηρετείτα ικανοποιητικά 
εξασφαλίζοντας την ποι-
ότητα και την αμεσότητα 
τόσο στον προσερχόμενο 
ή αποχωρούντα επισκέπτη 
μας αλλά και στον διαμένο-
ντα τουρίστα της περιοχής.

• Ολοκληρώνουμε την ωρί-
μανση των υδατοδεξαμε-
νών (τρικάναλα Κρηνίδων 

&amp; Φιλίππων) που χρο-
νίζουν από το 2019 με την 
ολοκλήρωση των περιβαλ-
λοντικών
αδειοδοτήσεών τους.

• Εξασφαλίσαμε την εντός 
του 2024 ολοκλήρωση έρ-
γων στην Θάσο τα οποία 
χρονίζουν από το 2019. 
Όπως είναι η γέφυρα στην 
περιοχή «μάνδρα Ιακωβί-
δη» στις Μαριές και αλλού

• Για να μην το παραλείψω 
διαθέσαμε και ένα μικρό 
ποσό για την συντήρηση 
του Σταδίου «Ανθή Καρα-
γιάννη» με σκοπό την κά-
λυψη άμεσων αναγκών.

Επίσης ο κ. Τοψίδης απα-
ντώντας σε σχετικές ερω-
τήσεις επισήμανε ότι η ολο-
κλήρωση της Περιμετρικής 
της Καβάλας, είναι ένα 
έργο που δεν έχει ωριμά-
σει, καθώς δεν είναι έτοιμες 
οι σχετικές μελέτες, οπότε 
από τη σημερινή διοίκηση 
θα δοθεί προτεραιότητα 
να προχωρήσουν ώστε να 
δημοπρατηθεί το συντομό-
τερο, ενώ για την πεσμένη 
γέφυρα ξεκαθάρισε ότι εί-
ναι θέμα διαλόγου με την 
Τοπική Αυτοδιοίκηση και με 

τους φορείς της κοινωνίας, 
για το αν θα πρέπει γίνει η 
αναστήλωση της. Χαρακτη-
ριστικά ο χωρικός Αντιπερι-
φερειάρχης Π.Ε. Καβάλας 
Θεόδωρος Μαρκόπουλος 
για το θέμα αυτό επισήμανε 
ότι «αν τα χρήματα για την 
αναστήλωση της πεσμένης 
γέφυρας, είχαν δοθεί για 
την Περιμετρική, τότε το 
έργο θα ήταν πολύ κοντά 
στο να δημοπρατηθεί».

Επιπλέον, ο κ. Τοψίδης ανα-
φέρθηκε στις πρωτοβουλί-
ες της νέας διοίκησης για 
την βελτίωση της τουριστι-
κής πολιτικής της ΠΑΜΘ, 
ενώ επισήμανε την βαρύ-
τητα που δίνει η διοίκηση 
της ΠΑΜΘ στην καλύτερη 
και αποτελεσματικότερη δι-
αχείριση του προβλήματος 
των κουνουπιών, καθώς 
είναι ζήτημα που αφορά 
τόσο τον τουρισμό όσο και 
την ποιότητα ζωής, αλλά 
και στις ενέργειες για την 
βελτίωση των αθλητικών 
υποδομών της Καβάλας, 
αρχής γενομένης με την 
απόφαση για την διάθε-
ση του ποσού των 70.000 
ευρώ για το στάδιο «Ανθή 
Καραγιάννη».

Τέλος ο κ. Τοψίδης ανα-
φέρθηκε στην επένδυση 
των Φωτοβολταϊκών στην 
Λεκάνη τονίζοντας ότι ξε-
κινάει η διαβούλευση από 
την αρχή και σε μηδενική 
βάση, ενώ για την επένδυ-
ση των Λουτρών Ελευθε-
ρών υπογράμμισε ότι μόλις 
δοθεί η έγκριση της Περι-
βαλλοντικής Μελέτης, ο 
επενδυτής είναι έτοιμος να 
προχωρήσει στην υλοποίη-
σή της, επισημαίνοντας πα-
ράλληλα ότι η Περιφέρεια 
ΑΜΘ είναι αρωγός σε αυτή 
την προσπάθεια.

Σύσκεψη με τους προϊστα-
μένους των υπηρεσιών

Νωρίτερα ο κ. Τοψίδης συ-
ναντήθηκε με όλους τους 
προϊσταμένους των υπη-
ρεσιών της Π.Ε. Καβάλας 
στους οποίους τόνισε ότι 
«θα είμαι δίπλα σας για να 
μπορέσετε να λειτουργή-
σετε και να επιτελείτε ανε-
μπόδιστα το έργο σας προς 
τους πολίτες και την κοινω-
νία. Όλοι μας είμαστε εδώ 
για βοηθήσουμε τον τόπο 
μας» και στην συνέχεια τους 
κάλεσε όταν έχουν κάποια 
πρόταση που θα ωφελήσει 
την κοινωνία, εκείνος θα εί-

ναι υποστηριχτής της προ-
σπάθειας. Από την πλευρά 
τους οι προϊστάμενοι μετέ-
φεραν τα προβλήματα της 
κάθε υπηρεσίας, όπου κοι-
νός τόπος όλων είναι ο με-
γάλος αριθμός κενών του 
προσωπικού. Ο κ. Τοψίδης 
δεσμεύτηκε ότι στο μέτρο 
του δυνατού και με βάση 
τις δυνατότητες που υπάρ-
χουν θα αντιμετωπιστούν 
όλες αυτές οι καταστάσεις.

Τόσο στην συνέντευξη Τύ-
που όσο και στην σύσκεψη 
νωρίτερα ήταν παρόντες, 
εκτός από τον χωρικό Αντι-
περιφερειάρχη Καβάλας 
κ. Μαρκόπουλο, όλοι οι 
εκλεγμένοι
Περιφερειακοί Σύμβουλοι 
των Π.Ε. της Καβάλας και 
της Θάσου και Θεματικοί 
Αντιπεριφερειάρχες, Αλέ-
ξανδρος Ιωσηφίδης, Γεώρ-
γιος Δαλακούρας, Χάρης 
Δαλκίτζης και ο Παναγιώ-
της Αρχοντής, καθώς και ο 
Εκτελεστικός Γραμματέας 
της Περιφέρειας Ανατολι-
κής Μακεδονίας και Θρά-
κης κ. Παναγιώτης Χαλβα-
τζής.
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Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.

Ο βομβαρδισμός της πόλης 
Η εμφύλια διαμάχη το 1935 στην Καβάλα
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Μάρτιος 1935 ένα γεγο-
νός «σημάδεψε» την νε-
ότερη ιστορία της χώρας 
μας , μέρος του οποίου 
διαδραματίστηκε και στην 
Καβάλα. Η αναφορά μας 
στο κίνημα του 1935, όπου 
οι προσκείμενοι στην Βενι-
ζελική παράταξη προσπά-
θησαν να καταλάβουν την 
εξουσία , μέσω στρατιωτι-
κού κινήματος. Η Καβάλα 
ήταν το «προπύργιο» του 
κινήματος και δυστυχώς 
πλήρωσε με αίμα την κί-
νηση αυτή. Στο Λιμάνι της 
έγινε μια "μίνι" ναυμαχία 
όπου Έλληνες «πυροβο-
λούσαν» Έλληνες.

Η "ΕΛΛΗ"
Από το σχολείο ακόμα 
έχουμε συνηθίσει, κάθε 
φορά που έρχεται Δεκα-
πενταύγουστος, να μιλάμε 
για το «άνανδρο χτύπη-
μα των Ιταλών», όταν οι 
φασίστες του Μουσολίνι 
τορπίλισαν χωρίς προει-
δοποίηση το πολεμικό μας 
πλοίο «Έλλη» στο λιμάνι 
της Τήνου. Αυτό που λί-
γος κόσμος γνωρίζει είναι 
ότι αυτή η ενέργεια των 
Ιταλών, τον Δεκαπενταύ-
γουστο του 1940, ήταν η 
δεύτερη απόπειρα βύθισης 
της «Έλλης» μέσα σε πέντε 
χρόνια. Η πρώτη είχε γίνει 
το 1935 από... Έλληνες!

Το τότε εύδρομο του Βασι-
λικού Ναυτικού είχε λάβει 
μέρος στο αποτυχημένο 
βενιζελικό κίνημα του 1935 
και είχε κατευθυνθεί μαζί 
με τους στασιαστές στην 
πόλη μας .Εκεί το πρόχειρα 
φτιαγμένο σχέδιο έλεγε ότι 
θα επιβιβάζονταν δυνάμεις 
που θα μεταφέρονταν από 
την Κρήτη για να "ανά-
ψουν" και στη βόρειο Ελ-

λάδα τη σπίθα της εξέγερ-
σης. Στην πράξη η «Έλλη» 
είχε αφεθεί στην τύχη της 
στο λιμάνι της Καβάλας, 
απομονωμένη από το υπό-
λοιπο κίνημα , κι έτσι ήταν 
εύκολος στόχος στις συνε-
χώς ανασυγκροτούμενες 
κυβερνητικές δυνάμεις.

Πράγματι, στις 9 Μαρτίου 
τα πολεμικά πλοία «Σπέ-
τσες», «Ύδρα» και «Κου-
ντουριώτης» αποπλέουν 
από τον ναύσταθμο Σαλα-
μίνας με στόχο την επίθεση 
στην «Έλλη». Αποτέλεσμα: 
ένας μικρός ναυτικός εμ-
φύλιος και ένας, γνωστός 
σε λίγους, βομβαρδισμός 
της Καβάλας από Έλληνες.
Στο Λιμάνι της Καβάλας η 
μοίρα των 4 κυβερνητικών 
αντιτορπιλικών βομβαρ-
δίζει το επαναστατημένο 
καταδρομικό "Έλλη". Σε δι-
άστημα δέκα ημερών ολο-
κληρώνεται η καταστολή 
του κινήματος. Οι περισσό-
τεροι πραξικοπηματίες αξι-
ωματικοί διαφεύγουν στην 
...Βουλγαρία. Στις 11 Μαρ-
τίου 1935 ο Βενιζέλος πα-
ραδέχεται την ήττα του και 
καταφεύγει στην Κάσο στα 
Δωδεκάνησα πάνω στο 
θωρηκτό «Αβέρωφ». Οι 
Καβαλιώτες είχαν ταχθεί 
υπέρ των φιλο βενιζελικών 
αξιωματικών . Τότε πολλοί 
Καβαλιώτες φυλακίσθηκαν 
για την στάση τους αυτή 
στις φυλακές της πόλης 
πού ήταν στην περιοχή του 
Τιμίου Σταυρού εκεί όπου 
χτισθεί το σχολείο δωρεά 
της οικογένειας Ζουμπου-
λάκη.

Ο ΒΟΜΒΑΡΔΙΣΜΟΣ
Στις 10 Μαρτίου 1935 μια 
μοίρα τριών πολεμικών 
πλοίων («Σπέτσαι», «Ύδρα» 

και «Ναύαρχος Κουντου-
ριώτης»), με επικεφαλής 
τον αρχηγό του Στόλου Α. 
Σακελλαρίου, φτάνει στην 
Καβάλα και βομβαρδίζει 
την πόλη και το αντιτορ-
πιλικό «Έλλη», που ναυ-
λοχούσε στο λιμάνι. Οι 
στασιαστές απαντούν με 
ομοβροντίες πυρών από 
τα πυροβολεία που βρί-
σκονται στα υψώματα της 
πόλης και στην Καλαμίτσα. 
Μία ώρα κι ένα τέταρτο 
κρατάει ο ορυμαγδός της 
μάχης. Η πόλη θρηνεί 37 
νεκρούς και μετράει τερά-
στιες υλικές καταστροφές. 
Αρκετά χρόνια μετά οι κά-
τοικοι της πόλης που είχαν 
χάσει δικούς τους ανθρώ-
πους αλλά καταστράφηκαν 
και οι περιουσίες τους ζη-
τούσαν αποζημιώσεις από 
το κράτος , μάλιστα είχαν 
ιδρύσει και σύλλογο με την 
επωνυμία οι βομβοπαθείς 
της Καβάλας.

ΕΠΙΣΗΜΑΝΣΕΙΣ
Ο αείμνηστος γιατρός Δη-
μήτριος Αστεριάδης και 
πρώην πρόεδρος της Ια-
τρικής Εταιρείας Καβάλας 
με είχε περιγράψει στοι-
χεία  για το κίνημα του 
΄35: "Στη Κλινική Ιωάννη 
Δ Αστεριάδη (1885-1959) 
χειρούργου στην οδό 
Ομόνοιας όπου μετέπει-
τα πρώην Σούπερ Μάρκετ 
Καταναλωτής σήμερα κα-
τάστημα Μελελούδη έπεσε 
μια βόμβα ητις διαπέρασε 
προηγουμένως την όπι-
σθεν Καπναποθήκη την 
πίσω ταράτσα του σπιτιού 
μας και κατέληξε στο υπό-
γειο. Στην χειρουργική Κλι-
νική του πατρός μου Ιωάν-
νη Αστεριάδη διεκομίσθη 
τραυματίας αξιωματικός 
του ναυτικού οστις θερα-

πευθείς μετά τιμάς ημέρας 
αποχώρησε.
Άφησε το ματωμένο άσπρο 
πηλήκιο του το οποίο πήρα 
και αφού το καθάρισα από 
τα αίματα το χρησιμοποι-
ούσα στις αποκριές χάριν 
παιδιάς..".
Ο καλός μου φίλος κ. Χρυ-
σόστομος Κοσμιδης όταν 
ανάρτησα την ..ιστορία του 
κινήματος του 1935 και 
την εμπλοκή της Καβάλας 
με έγραψε το παρακάτω 
σημείωμα , το οποίο προ-
σθέτει μια ακόμα ψηφίδα 
της ιστορίας της πόλης 
μας.

"Εκείνη την ημέρα , 10 
Μαρτίου 1935, ο εκ μη-
τρός παππούς μου Ανα-
στάσιος Τάτσος, που δι-
ατηρούσε ραφείο στις 
Καμάρες το μεσημέρι , είπε 
στους δύο γιους του Γρη-
γόριο και Χαράλαμπο, να 
πάνε για φαγητό στο σπίτι 
που έμεναν , έξω από την 
κυρία είσοδο του Κάστρου 
της πόλης . Ο Χαράλαμπος 
είπε ότι θέλει να τελειώσει 
μια δουλειά και θα ερχό-
ταν αργότερα. Ο παππούς 
μου με τον θείο μου, ξεκί-
νησαν, έφθασαν στο σπίτι 
και χτύπησαν την πόρτα. 
Την πόρτα την άνοιξε η 
νεαρά κόρη και μετέπειτα 
μητέρα μου. Εκείνη την 
στιγμή έπεσε κοντά τους 
μια βόμβα από τα πολεμι-
κά πλοία. Σκοτώθηκαν επί 
τόπου ο παππούς μου και 
ο 26χρονος θείος μου, και 
τραυματίσθηκε ελαφριά 
στο πόδι η μητέρα μου 
διότι προστατεύθηκε από 
τους τοίχους του σπιτιού. 
Η οικογένεια ήρθε διωγ-
μένη, με μεγάλες ταλαι-
πωρίες, γλυτώνοντας την 
εν εξελίξει Γενοκτονία από 
τον Πόντο το 1923 , για να 
θανατωθούν δύο μέλη της 
από τα Ελληνικά πυρά του 
διχασμού.

Στην φωτογραφία ο 
κοινός τάφος που παρα-
χωρήθηκε από τον Δήμο 
Καβάλας στην οικογέ-
νεια.".
Ο Γιάννης Αραμπατζής μου 
έγραψε για τον Ελευθέριο 
Βενιζέλο αλλά και για το 
κίνημα και τις επιπτώσεις 
του στην χώρα μας μακρο-
χρόνια .

"Ο Ε. Βενιζέλος είχε χά-
σει τις εκλογές του 1920 
και είχε ήδη αναχωρήσει 

για το Παρίσι. Το μόνο 
που μπορεί κανείς να του 
προσάψει για εκείνη την 
περίοδο ήταν ότι προχώ-
ρησε στην κατάκτηση της 
ζώνης της Σμύρνης και 
στην υπογραφή της συν-
θήκης των Σεβρών χωρίς 
να ζητήσει γραπτές εγγυή-
σεις από τους υπόλοιπους 
συμμάχους. Επίσης κοίταξε 
πολύ μακριά ενώ θα μπο-
ρούσε να πάρει αυτά που 
ήταν εφικτά, όπως τη Βό-
ρειο Ήπειρο και την Ανα-
τολική Θράκη κάτι που του 
είχε επισημάνει και ο τότε 
Συνταγματάρχης Ι. Μετα-
ξάς (γνωστός για τα φίλο 
βασιλικά του αισθήματα) 
όταν τον κάλεσε να τεθεί 
επικεφαλής της επιτελικής 
υπηρεσίας και παραιτήθη-
κε. Η Συνθήκη ως γνωστόν 
ποτέ δεν εφαρμόστηκε από 
τους συμμάχους τότε με τα 
γνωστά αποτελέσματα
Ένα κίνημα που οι πα-
ρενέργειες του ήταν μα-
κροχρόνιες και ειδικά στο 
σώμα των αξιωματικών. 
Βασικότατο ρόλο έπαιξε 
ο Στρατηγός Κονδύλης, ο 
"Κεραυνός" όπως τον απο-
καλούσαν στη Μικρά Ασία 
όπου από Βενιζελικος εν 
μια νυκτί άλλαξε στρατό-
πεδο και επανάφερε αρ-
γότερα το βασιλιά. Πολλοί 

αξιωματικοί τότε καθαι-
ρέθηκαν και ατιμάστηκαν 
δημόσια όπως ο Σχης Σα-
ράφης ο Σχης Τσιγάντες 
και ο αδελφός του Λοχα-
γός, ο Σχης Ψαρρός κα. Ο 
δε στρατηγός Παπούλας 
ο αρχιστράτηγος της Μι-
κράς Ασίας εκτελέστηκε 
όχι τόσο για το ρόλο του 
στο κίνημα αλλά για το ότι 
ήταν μάρτυρας κατηγορίας 
στη δική των Έξι κάτι που 
οι αντίπαλοι δε του το συγ-
χώρησαν. Ένα άλλο αποτέ-
λεσμα ήταν η συγκρότηση 
των δημοκρατικών ταγ-
μάτων τα οποία δρούσαν 
ως πραιτοριανοί του καθε-
στώτος. Πραγματικά μελα-
νές σελίδες της νεότερης 
Ελληνικής ιστορίας".

Στις φωτογραφίες μας η 
Καβάλα τον Μάρτιο του 
1935 με τα πλοία του στό-
λου στο Λιμάνι. Τα δημοσι-
εύματα του τοπικού αλλά 
και πανελλαδικού τύπου 
αλλά και ο τάφος Καβα-
λιωτών που έχασαν την 
ζωή στην εμφύλια εκείνη 
διαμάχη.

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς 

καταγράφει τη νεότερη 
ιστορία της πόλη
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Ημερίδα για την τουριστική ανάπτυξη της Θάσου

Ημερίδα για την ανάπτυξη του τουρισμού, πραγματοποίηθηκε την Παρασκευή 8 Μαρτίου στο νησί της Θάσου όπου το παρόν έδωσαν φορείς της Περιφέρειας ΑΜ-Θ, τοπική φορείς του Δήμου Θάσου, 
επαγγελματίες του νησιού αλλά και εκπρόσωποι του Παγκόσμιου Οργανισμού Τουρισμού.

Μακάριος Λαζαρίδης 
«Προχωράει η απόκτηση για την Θάσο του σκάφους 
με σύγχρονο ιατρικό εξοπλισμό»

Σε πλήρη εξέλιξη βρίσκεται 
η διαδικασία απόκτησης του 
περιπολικού σκάφους με σύγ-
χρονο ιατρικό εξοπλισμό για 
την Θάσο, για το οποίο είχε 
δεσμευτεί από τον Νοέμβριο 
του 2021, ο Βουλευτής Π.Ε. 
Καβάλας της Νέας Δημοκρα-
τίας, κ. Μακάριος Λαζαρίδης.

Για την πορεία υλοποίησης 
του συγκεκριμένου θέματος, 
που αποτελεί διαχρονική και 
δίκαιη απαίτηση των κατοίκων 
της Θάσου, ο κ. Λαζαρίδης συ-
ναντήθηκε με τον Υφυπουργό 
Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πο-

λιτικής, κ. Γιάννη Παππά.

Ο κ. Παππάς ενημέρωσε τον 
κ. Λαζαρίδη ότι η σύμβαση 
με τον ανάδοχο βρίσκεται για 
έλεγχο στο Ελεγκτικό Συνέ-
δριο, περί τα τέλη Απριλίου 
αναμένεται η υπογραφή της 
σύμβασης και στη συνέχεια 
θα ξεκινήσει η ναυπήγηση των 
σκαφών, όπως τους εξήγησε 
και ο Αρχηγός του Λιμενικού 
Σώματος – Ελληνικής Ακτοφυ-
λακής, Αντιναύαρχος Γιώργος 
Αλεξανδράκης.

Μετά τη συνάντηση ο κ. Λα-
ζαρίδης έκανε την ακόλουθη 

ανάρτηση στον προσωπικό του 
λογαριασμό στο Facebook:

«Στις 3/11/2021 είχα δε-
σμευτεί για την απόκτηση 
ενός περιπολικού σκάφους με 
σύγχρονο ιατρικό εξοπλισμό 
για την Θάσο.  Στις 5/4/2023 
ανακοίνωσα την απόκτηση του 
σκάφους, μετά από συντονι-
σμένες ενέργειες με το Υπουρ-
γείο Ναυτιλίας.

Για το θέμα, συναντήθηκα με 
τον Υφυπουργό Ναυτιλίας κ. 
Γιάννη Παππά, ο οποίος με 
ενημέρωσε για την πορεία 
απόκτησης του σκάφους, που 

θα θωρακίσει την υγεία των 
κατοίκων του νησιού.

Σύμφωνα με την ενημέρωση 
έχει υπάρξει ανάδοχος και η 
σύμβαση βρίσκεται στο Ελε-
γκτικό Συνέδριο, η οποία ανα-
μένεται να υπογραφεί περί τα 
τέλη Απριλίου. Στη συνέχεια 
θα ξεκινήσει η ναυπήγηση των 
11 σκαφών, ένα εκ των οποί-
ων θα έρθει στην Θάσο.

Το είπαμε! Το κάνουμε! Συνε-
χίζουμε!»

Ο Δήμος Θάσου στη διεθνή έκθεση τουρισμού 
"Sajam Turizma" στο Βελιγράδι

Στο Βελιγράδι βρέθηκε 
ο Δήμος Θάσου για την 
προβολή του τουριστι-
κού του προϊόντος.

Ο Δήμος Θάσου ήταν η μο-
ναδική ελληνική συμμετο-
χή με αυτόνομο περίπτερο 
(Stand 1148/1, Hall 1) στη 
διεθνή έκθεση τουρισμού 
Sajam Turizma 2024 το 
διάστημα από τις 22 έως 
τις 25 Φεβρουαρίου στο 
Βελιγράδι.

Σύμφωνα με τα στοιχεία 
των διοργανωτών η έκθε-
ση αποτελεί μια από τις πιο 
σημαντικές διοργανώσεις 
στον τομέα του τουρισμού 
στη Νοτιοανατολική Ευρώ-
πη. Υποδέχεται περισσό-
τερους 36 χιλ επισκέπτες, 
πάνω από 100 αγοραστές 
και από 1.000 δημοσιογρά-
φους από τη Σερβία.

Η συμμετοχή του Δήμου 
Θάσου στην έκθεση Sajam 

Turizma 2024 αποτελεί 
στοχευμένη ενεργεία προ-
ώθησης και συνεχούς ανά-
πτυξης του τουριστικού το-
μέα της Θάσου σε αγορές 
του εξωτερικού και έχει 
στόχο την επαφή και ανά-
πτυξη συνεργασιών με τους 
επαγγελματίες του κλάδου 
της αγοράς τη Σερβίας

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ.

διαβάστε περισσότερα
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Συζήτησε για τις παρεμβάσεις στο “Ανθή Καραγιάννη” ο 
Νίκος Παναγιωτόπουλος με τον Υφυπουργό Αθλητισμού

Προγραμματισμένη συνά-
ντηση με τον Υφυπουργό 
Αθλητισμού Γιάννη Βρού-
τση είχε ο βουλευτής Κα-
βάλας της Ν.Δ Νίκος Πα-
ναγιωτόπουλος μαζί με τον 
εντεταλμένο περιφερειακό 
σύμβουλο ΑΜ-Θ για θέ-
ματα αθλητισμού , Στέλιο 
Ιγνατιάδη.

Συζητήθηκαν εκκρεμή ζη-
τήματα αθλητικών υποδο-
μών της περιοχής μας, ειδι-
κότερα οι παρεμβάσεις που 
επείγουν στο στάδιο «Ανθή 
Καραγιάννη» και η χρημα-
τοδότηση του κλειστού γυ-
μναστηρίου Νέας Περαμου 
Δήμου Παγγαίου .

Υπεγράφη η Κοινή Υπουργική 
Απόφαση για τα απογευματινά 
χειρουργεία

Υπεγράφη η Κοινή 
Υπουργική Απόφαση 
από τα υπουργεία Υγεί-
ας και Εθνικής Οικονο-
μίας και Οικονομικών 
για τα απογευματινά 
χειρουργεία, δηλαδή για 
επεμβάσεις και άλλες 
επεμβατικές πράξεις που 
διενεργούνται πέραν 
του τακτικού ωραρίου 
λειτουργίας των νοσο-
κομείων του ΕΣΥ.

Την κοινή ΚΥΑ υπέγραψαν 
σήμερα ο υπουργός Υγεί-
ας Άδωνις Γεωργιάδης, ο 
υφυπουργός Υγείας Μά-
ριος Θεμιστοκλέους και ο 
υφυπουργός Εθνικής Οι-
κονομίας και Οικονομικών 
Αθανάσιος Πετραλιάς.

«Στο εξής, χιλιάδες ασθε-
νείς που περιμένουν από 
μήνες έως χρόνια να χει-
ρουργηθούν, θα μπορούν 

να βρουν διέξοδο στα απο-
γευματινά χειρουργεία με 
κόστος πολύ χαμηλότερο 
από μια ιδιωτική κλινική. 
Πιστεύω πολύ σε αυτό το 
μέτρο και θεωρώ ότι θα 
“αγκαλιαστεί” αμέσως και 
από το προσωπικό των 
νοσοκομείων και από τους 
ασθενείς. Συνεχίζουμε στα-
θερά στις μεταρρυθμίσεις 
για ένα Εθνικό Σύστημα 
Υγείας αντάξιο των προσ-
δοκιών των Ελλήνων πο-
λιτών», δήλωσε με αφορμή 
την υπογραφή της ΚΥΑ ο 
υπουργός Υγείας ‘Αδωνις 
Γεωργιάδης, προσθέτοντας 
πως με σχέδιο και όραμα 
για την υγειονομική μετά-
βαση στην Υγεία του αύριο, 
εισάγεται ο θεσμός των 
απογευματινών χειρουρ-
γείων με στόχο, από τη μία 
να μειωθούν οι λίστες ανα-
μονής των ασθενών που 
περιμένουν να χειρουργη-

θούν και από την άλλη να 
αυξηθούν τα εισοδήματα 
των γιατρών και νοσηλευ-
τών που εργάζονται στο 
Εθνικό Σύστημα Υγείας.

Από την πλευρά του ο υφυ-
πουργός Υγείας Μάριος 
Θεμιστοκλέους, συμπλή-
ρωσε: «Με διαφάνεια και 
έλεγχο, διασφαλίζοντας 
την απρόσκοπτη λειτουργία 
των τακτικών χειρουργεί-
ων, δίνουμε μία επιπλέον 
επιλογή στους συμπολίτες 
μας αξιοποιώντας στο μέ-
γιστο τις δυνατότητες του 
ΕΣΥ. Στόχος μας είναι να 
εξυπηρετηθούν άμεσα και 
αποτελεσματικά όσο το 
δυνατόν περισσότεροι συ-
μπολίτες μας λαμβάνοντας 
υψηλής ποιότητας υπηρε-
σίες. Η χρηματοδότηση 60 
εκατ. ευρώ από το Ταμείο 
Ανάκαμψης και Ανθεκτικό-
τητας για την πραγματο-
ποίηση πάνω από 50.000 
χειρουργείων που βρίσκο-
νται σε αναμονή εδώ και 
μήνες καθώς και η Ενιαία 
Ψηφιακή Λίστα Χειρουρ-
γείων αποτελούν ουσιαστι-
κά βήματα προς αυτή την 
κατεύθυνση».

Πηγή: newsbeast.gr

     

Περίληψη διακήρυξης ανοιχτής δημοπρασίας για επιλογή αναδόχου κατασκευής του 
έργου: 

«ΣBAK: Κατασκευή υποδομών και διανοίξεις οδών στην περιοχή Περιγιαλίου»

Ο ΔΗΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ, προκηρύσσει ανοικτό ηλεκτρονικό διαγωνισμό, με κριτήριο ανάθεσης την πλέον συμ-
φέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά με βάση την τιμή, σύμφωνα με τις διατάξεις του N 4782/2021 
(ΦΕΚ 36 Α΄) και του  Ν.4412/2016 όπως τροποποιήθηκε και ισχύει, για την ανάδειξη αναδόχου εκτέλε-
σης του έργου: «ΣΒΑΚ: Κατασκευή υποδομών και διανοίξεις οδών στην περιοχή Περιγιαλίου», προϋπολογι-
σμού έργου 403.225,81 € χωρίς ΦΠΑ, συμπεριλαμβανομένης αναθεώρησης 3.693,92 € και απολογιστικών  
18.893,11 €, CPV–45233120-6.
Το έργο συντίθεται από τις ακόλουθες κατηγορίες εργασιών: (1) Εκσκαφές–Καθαιρέσεις, με προϋπολο-
γισμό 69.571,35 € και (2) Οδοστρωσία-Τεχνικά-Επιχώσεις, με προϋπολογισμό 311.067,42 €. Ο δια-
γωνισμός θα διεξαχθεί με την χρήση της ηλεκτρονικής πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών 
Δημοσίων Συμβάσεων. Οι προσφορές υποβάλλονται από τους οικονομικούς φορείς ηλεκτρονικά μέσω της 
διαδυκτιακής πύλης www.promitheus.gov.gr του ΕΣΗΔΗΣ. Ως ημερομηνία λήξης της προθεσμίας υποβολής 
των προσφορών ορίζεται η 29/03/2024 ημέρα Παρασκευή και ώρα 10:00 πμ. Ως ημερομηνία ηλεκτρονικής 
αποσφράγισης των προσφορών ορίζεται η 04/04/2024 ημέρα Πέμπτη και ώρα 10:00 πμ. Δικαίωμα συμ-
μετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα ή ενώσεις αυτών που δραστηριοποιούνται σε έργα κατηγορίας 
ΟΔΟΠΟΙΪΑΣ (άρθρο 21.1 – 22Γ & 22.Δ της διακήρυξης), και που είναι εγκατεστημένοι σε: (α) σε κράτος – 
μέλος της Ένωσης, (β) σε κράτος – μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.), (γ) σε τρίτες χώρες 
που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό ανάθεση δημόσια σύμβαση καλύπτεται 
από τα Παραρτήματα 1,2,4 και 5 και τις γενικές σημειώσεις του σχετικού με την Ένωση Προσαρτήματος Ι 
της ως άνω Συμφωνίας, καθώς και (δ) σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ’ της παρούσας 
παραγράφου και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με την Ένωση σε θέματα διαδικασιών 
ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων. Η συνολική προθεσμία εκτέλεσης του έργου είναι εννέα (9) μήνες από την 
υπογραφή της σύμβασης. Τα έγγραφα της σύμβασης θα διατίθενται στον ειδικό, δημόσια προσβάσιμο χώρο 
«ηλεκτρονικοί διαγωνισμοί» της πύλης  www.promitheus.gov.gr, καθώς και στην ιστοσελίδα του Δήμου 
Καβάλας www.kavala.gov.gr. Εφόσον έχουν ζητηθεί εγκαίρως, ήτοι έως την 22/03/2024, οι αναθέτουσες 
αρχές παρέχουν σε όλους τους προσφέροντες που συμμετέχουν στη διαδικασία σύναψης σύμβασης συμπλη-
ρωματικές πληροφορίες σχετικά με τις προδιαγραφές και οποιαδήποτε σχετικά δικαιολογητικά, το αργότερο 
στις 26/03/2024. Για την συμμετοχή στον διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση από τους συμμετέχοντες οι-
κονομικούς φορείς, κατά τους όρους της παρ. 1α του άρθρου 72 του Ν.4412/2016, εγγυητικής επιστολής 
συμμετοχής, που ανέρχεται στο ποσό των 8.064,00 €  και θα έχει ισχύ τουλάχιστον 10 μήνες και 30 ημέρες 
θα απευθύνεται προς τον Δήμο Καβάλας. Το έργο χρηματοδοτείται από ΕΙΣΦΟΡΑ ΣΕ ΧΡΗΜΑ ΓΗΣ ΠΕΡΙ-
ΓΙΑΛΙΟΥ με Κ.Α. 30.7323.0077. Το αποτέλεσμα της δημοπρασίας θα εγκριθεί από την Οικονομική Επιτροπή 
του Δήμου Καβάλας. Περισσότερες πληροφορίες δίνονται στα γραφεία της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών του 
Δήμου Καβάλας όλες τις εργάσιμες ημέρες και ώρες στο τηλ. 2513500226 (Αικατερίνη Πιλάτου). 

ΔΗΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ-ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ-ΤΜΗΜΑ ΜΕΛΕΤΩΝ ΚΑΙ ΕΡΓΩΝΥΠΟΔΙΟΙΗΤΡΙΑ

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ       
ΔΗΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ    
Δ/ΝΣΗ  ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 
ΤΜΗΜΑ ΜΕΛΕΤΩΝ-ΕΡΓΩΝ
Ταχ. Δ/νση: Κων. Παλαιολόγου 4 
Ταχ. Κώδ. : 65403
Πληροφορ :Κατερίνα Πιλάτου 
Τηλέφωνο : 2513500226 
email: kpilatou@kavala.gov.gr

ΕΣΗΔΗΣ: 206625
ΑΔΑ:  99ΩΜΩΕ6-ΓΕΓ 
ΑΡΙΘΜ. ΠΡΩΤ:  7067/8-3-2024

Τα έξι ερωτήματα του Μακάριου προς τον Στ. Κασσελάκη
Έξι ερωτήματα για την 
εταιρεία του Προέδρου 
του ΣΥΡΙΖΑ, κ. Στ. Κασ-
σελάκη στο εξωτερικό 
έθεσε ο Βουλευτής Π.Ε. 
Καβάλας της Νέας Δη-
μοκρατίας, κ. Μακάριος 
Λαζαρίδης, σε τηλεοπτι-
κή του συνέντευξη.

Συγκεκριμένα, κατά τη δι-
άρκεια της πρωινής εκπο-
μπής του Action 24, ο κ. 
Λαζαρίδης έθεσε τα ακό-
λουθα ερωτήματα:

1. Έχει ή δεν έχει έδρα το 
Delaware η εταιρεία 
Osios LLC;

2.  Ποιο είναι το μετοχικό 
της κεφάλαιο και ποιο 
το έργο της;

3. Πόσες και ποιες εται-

ρείες διαθέτει ο κ. 
Κασσελάκης;

4. Προχώρησε σε πώ-
λησή τους, όπως έχει 
δηλώσει και, αν ναι, με 
ποιες

5. διαδικασίες;
6.  Διαθέτει ο νόμιμος 

σύζυγός του (με γάμο 
στις ΗΠΑ) εταιρείες 
αλλοδαπής Offshore 
και μη; Μετέχει σε επι-
χειρηματικά και επεν-
δυτικά σχήματα;

7.  Έχει αποσαφηνίσει αν 
η πράξη της δανειο-
δότησης είναι νόμιμη, 
δεδομένου ότι ο ίδιος 
-ως αρχηγός- δεν μπο-
ρεί να είναι ιδιοκτήτης 
ή μέτοχος αλλοδαπής 
εταιρείας;
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Εξωδικαστικός μηχανισμός 
Υπερδιπλασιάστηκαν οι αιτήσεις για ρύθμιση οφειλών

Σε 7.360 ανέρχονται οι 
νέες αιτήσεις από οφει-
λέτες που υποβλήθηκαν 
στην πλατφόρμα του νέου 
εξωδικαστικού μηχανι-
σμού το Φεβρουάριο. Ο 

αριθμός των νέων αιτή-
σεων είναι υπερδιπλάσιος 
από τον αριθμό των αιτή-
σεων των προηγούμενων 
μηνών – ο μέσος όρος το 
2023 ήταν 3.400 νέες αι-
τήσεις ανά μήνα – και απο-
τελεί ρεκόρ και ιστορικό 
υψηλό.

Ο υπερδιπλασιασμός 
των αιτήσεων σχετίζεται 
άμεσα με την ενσωμά-
τωση, από το Φεβρου-
άριο, στην πλατφόρμα 
του εξωδικαστικού μη-
χανισμού των αλλα-
γών- βελτιώσεων που 

θεσμοθέτησε το υπουργείο 
Εθνικής Οικονομίας και Οι-
κονομικών:

• το επιπλέον «κούρεμα» 
έως 28% της οφειλής 
σε δάνεια με εμπράγ-
ματη εξασφάλιση,

• την υποχρέωση για 
τις Τράπεζες, τους 
services και το Δημό-
σιο να αποδεχτούν την 
πρόταση του εξωδικα-
στικού μηχανισμού για 
τους ευάλωτους οφει-
λέτες,

• τη μείωση του επιτοκί-
ου για όλες τις ρυθμί-

σεις των οφειλών στο 
3% για 3 έτη,

• τη δυνατότητα να 
ενταχθούν στον εξω-
δικαστικό μηχανισμό 
πρόσωπα που «κληρο-
νόμησαν» οφειλές, από 
οφειλές που έχουν.

• Ομοίως σημειώθηκε 
ιστορικό υψηλό σε νέες 
ρυθμίσεις, καθότι, σύμ-
φωνα με τα στοιχεία 
της Γενικής Γραμματεί-
ας Χρηματοπιστωτικού 
Τομέα και Διαχείρι-
σης Ιδιωτικού Χρέους 
το μήνα Φεβρουάριο 
του 2024 πραγματο-

ποιήθηκαν 1.222 νέες 
επιτυχείς ρυθμίσεις 
οφειλών. Έτσι συνο-
λικά μέχρι σήμερα, 
μέσω του εξωδικα-
στικού συμβιβασμού 
έχουν πραγματοποιη-
θεί 14.322 επιτυχείς 
ρυθμίσεις οφειλών οι 
οποίες αντιστοιχούν σε 
5,17 δισ. ευρώ αρχι-
κών οφειλών.

Παράλληλα, οι διμερείς 
ρυθμίσεις που συνάπτουν 
απευθείας με τους οφει-
λέτες οι servicers σημείω-
σαν υψηλά επίπεδα, καθότι 
για το μήνα Ιανουάριο του 

2024 πραγματοποιήθηκαν 
από αυτούς απευθείας δι-
μερείς ρυθμίσεις για 7.251 
οφειλέτες, με ύψος οφει-
λών 238 εκατ. ευρώ.

Υπενθυμίζεται ότι με βάση 
τη νέα σχετική νομοθεσία 
μέχρι τα τέλη Μαρτίου οι 
servicers υποχρεούνται να 
θέσουν σε λειτουργία την 
ειδική ψηφιακή πλατφόρμα 
ενημέρωσης των δανειολη-
πτών για την παροχή προ-
σωποποιημένης πληροφό-
ρησης.

Πηγή: Newsbeast.gr

Αυξήσεις έως 20% έρχονται στα τιμολόγια σταθερής και 
κινητής τηλεφωνίας
Χιλιάδες συνδρομητές 
εταιρειών παροχής τη-
λεπικοινωνιακών υπη-
ρεσιών έρχονται αντι-
μέτωποι με αυξήσεις στα 
τιμολόγια της κινητής 
και σταθερής τηλεφωνί-
ας το τελευταίο διάστημα. 
Αυξήσεις που αφορούν στα 
συμβόλαια που λήγουν και 
στο εξής θα ανανεώνονται 
με πρόσθετες επιβαρύν-
σεις, μετά την απόφαση της 
κυβέρνησης να σταματήσει 
την αιτούμενη από τις εται-
ρείες τηλεφωνίας τιμαριθ-

μική αναπροσαρμογή των 
συμβολαίων, σύμφωνα με 
δημοσίευμα των Νέων.

Οι εταιρείες στα νέα συμ-
βόλαια προτείνουν στους 
πελάτες τους νέα αυξημένα 
τιμολόγια με το ίδιο πρό-
γραμμα. Η αύξηση μπο-
ρεί να είναι από 4 έως 
7 ευρώ σε ένα πακέτο 
που πριν προσφερόταν 
στα 24 έως 27 ευρώ το 
μήνα. Ποσοστιαία η αύ-
ξηση αγγίζει το 20% σε 
σχέση με τις προηγού-

μενες χρεώσεις, όπως 
επισημαίνεται στο ίδιο 
δημοσίευμα.

Αποτυπώνοντας τον ευ-
ρωπαϊκό τηλεπικοινωνι-
ακό χάρτη, η Eurostat σε 
έρευνά της αναδεικνύει 
πως οι τηλεπικοινωνίες 
στην Ελλάδα είναι του-
λάχιστον 50% ακριβότε-
ρες σε σχέση με τον μέσο 
όρο της ΕΕ.

Σημειώνεται στο ίδιο δη-
μοσίευμα πως οι νέες αυ-

ξήσεις αφορούν κυρίως 
συνδρομητές οι οποίοι στο 
παρελθόν είχαν αποκτήσει 
μια σύνδεση συμβολαίου 
με έκπτωση από τον ονο-
μαστικό κατάλογο. Ωστόσο, 
με δεδομένο ότι σχεδόν 
όλοι οι καταναλωτές με 
συμβόλαιο είτε κινητής είτε 
σταθερής τηλεφωνίας απέ-
κτησαν τις συνδέσεις τους 
μέσω προσφορών, οι αυξή-
σεις τους αγγίζουν όλους.

Τι μπορεί να κάνει ο 
συνδρομητής;

Οι συνδρομητές δεν είναι 
υποχρεωμένοι να αποδε-
χθούν να δεχθούν την προ-
τεινόμενη αύξηση. Μπο-
ρούν να ζητήσουν αζημίως, 
εφόσον τα συμβόλαιά τους 
έχουν λήξει, τη μεταφορά 
τους στο δίκτυο άλλου πα-
ρόχου.

Από την πλευρά τους, οι 
εταιρείες ποντάρουν στο 
γεγονός της «αδράνειας» 
του συνδρομητή. Αν κάνει 
κίνηση ο καταναλωτής και 
ζητήσει αλλαγή παρόχου, 

τότε είναι πιθανό να επα-
νέλθει η εταιρεία στην αρχή 
της προσφορά της.

Πηγή: Newsbeast.gr

ΙΕΛΚΑ  
Εμφανής η συγκράτηση του δείκτη εξέλιξης τιμών για τις 
αλυσίδες σούπερ μάρκετ τον Ιανουάριο

Αυξημένες κατά μέσο 
όρο 3% ήταν τον Ιανου-
άριο του 2024 οι τιμές 
των προϊόντων στα σού-

περ μάρκετ σε σύγκριση 
με τον Ιανουάριο του 
2023, όπως προκύπτει 
από έρευνα που πραγμα-
τοποίησε το Ινστιτούτο 
Έρευνας Λιανεμπορίου 
Καταναλωτικών Αγα-
θών στο κανάλι των 
μεγάλων αλυσίδων. Για 
την κατηγορία των τρο-
φίμων, σύμφωνα με την 
έρευνα του ΙΕΛΚΑ, κατα-
γράφεται άνοδος κατά 
3,39% τον Ιανουάριο 
2024.

Όσον αφορά τις κατηγορί-
ες με λοιπά ταχυκίνητα είδη 
παντοπωλείου μη τροφίμων 
καταγράφεται πληθωρι-
σμός της τάξης του 0,81%. 
Μεγαλύτερες μειώσεις τι-
μών καταγράφονται στις 
κατηγορίες: χαρτικά, πά-
νες & σερβιέτες (-6,12%), 
γάλα και χυμοί (-4,15%), 
γιαούρτια και λοιπά γαλα-
κτοκομικά (-4,11%), αλλα-
ντικά (-2,11%), τυροκομικά 
(-1,79%). Μεγαλύτερες αυ-
ξήσεις καταγράφονται στις 

κατηγορίες: τροφές και είδη 
για κατοικίδια: (+12,08%), 
νερά και αναψυκτικά 
(+10,48%), φρέσκα φρού-
τα και λαχανικά (+9,59%), 
έτοιμα γεύματα (+8,20%), 
βρεφικές και παιδικές τρο-
φές (+6,98%). Σημειώνεται 
ότι στα φρέσκα φρούτα και 
λαχανικά, καθ’ όλο το 2023 
καταγράφονται αυξήσεις 
στις τιμές των προϊόντων 
ως αποτέλεσμα του αυξη-
μένου κόστους παραγωγής 
και των ακραίων κλιματι-

κών φαινομένων. H κατη-
γορία «τρόφιμα παντοπω-
λείου», που περιλαμβάνει 
και το ελαιόλαδο, καταγρά-
φει αύξηση κατά 5,18%. 
Η συγκρατημένη αύξησή 
της οφείλεται στις μειώ-
σεις στις τιμές των λοιπών 
ελαίων, αλλά και στα λοιπά 
προϊόντα που συμμετέχουν 
στην κατηγορία αυτή (ζυ-
μαρικά, ρύζι κ.ά.).

Πηγή: Newsbeast.gr

διαβάστε περισσότερα
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να απαντήσω 
με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις που  αφορούν προβλη-
ματισμούς σας σχετικά με τα παιδιά και την εκπαιδευτι-
κή τους πορεία. Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο 

vvasiliad@outlook.com 
ή τηλεφωνείστε στο 

2510 220201

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

ΑΠΟΜΟΝΩΣΗ ΣΤΟ ΣΧΟΛΕΙΟ

Δεν πληρώνω , ‘Δεν πληρώνω’ και τότε.

Το 1837 η είσπραξη των φόρων συναντούσε μεγάλη δυσκολία. 

Οι έμποροι της Πάτρας αρνήθηκαν να πληρώσουν τον φόρο επιτηδεύματος. Έτσι η διοίκηση προχώρησε σε 
κατασχέσεις εμπορευμάτων. 

Η αντίδραση ήταν πολύ ισχυρή και οδήγησε στο κλείσιμο εμπορικών καταστημάτων και αρτοποιείων.

 Έγιναν πολλές συλλήψεις αλλά οι εξοργισμένοι Πατρινοί παραβίασαν τις φυλακές. Χτύπησαν τους 
χωροφύλακες και απελευθέρωσαν τους κρατούμενους.

 Έτσι αναγκάστηκε να επέμβει ο στρατός για την αποκατάσταση της τάξης.Ήταν η ίδια του η ψυχή!

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

Ο ρόλος του σχολείου δεν 
είναι αποκλειστικά και 
μόνο η μετάδοση γνώσε-

ων. Το σχολείο είναι ένα δεύτε-
ρο σπίτι, οι εκπαιδευτικοί είναι 
οι δεύτεροι γονείς και το σχολι-
κό περιβάλλον με τους κανόνες, 
τα δικαιώματα και τις υποχρεώ-
σεις του κάθε μέλους του είναι 
η μικρογραφία της κοινωνίας 
στην οποία αργότερα θα εντα-
χθούν και θα πρέπει να μάθουν 
να διαχειρίζονται  το καλό και 
το κακό της πρόσωπο.

 Παρατηρούμε ότι σχε-
δόν σε κάθε σχολική τάξη υπάρ-
χει τουλάχιστον ένα απομονω-
μένο άτομο. Ένα άτομο το οποίο 
ακόμα και να θέλει να συμμετέ-
χει περισσότερο στα μαθήματα 
ή στις σχολικές δραστηριότητες, 
το αποφεύγει συστηματικά και 
αρνείται να εκφραστεί ελεύθε-
ρα. 

 Φυσικά θα πρέπει να 
τονίσουμε ότι υπάρχουν παιδιά 
που ο χαρακτήρας τους είναι πιο 
εσωστρεφής και απλά τους ευ-
χαριστεί να αποφεύγουν πολλές 
δραστηριότητες. Το πρόβλημα 
εντοπίζεται στα παιδιά που θέ-
λουν αλλά διστάζουν ή φοβού-
νται να έχουν πιο ενεργό ρόλο 
στο σχολικό τους περιβάλλον.

Πως μπορούμε να βοηθήσουμε 
τα παιδιά αυτά;

• Αρχικά πρέπει να εντο-
πίσουμε το λόγο που συμβαίνει 
αυτή η κατάσταση στο παιδί. 
Φταίει κάποιο εξωτερικό του 
χαρακτηριστικό ( βάρος, κάποια 
δυσμορφία κλπ); Μη ξεχνάμε 
ότι τα παιδιά είναι πολύ αυστη-
ροί κριτές, εκφράζονται πολλές 
φορές παρορμητικά και δεν 
αντιλαμβάνονται το μέγεθος 
του προβλήματος που μπορούν 
να  προκαλέσουν τα λεγόμενά 
τους.

 Φταίει η υπερβολική 
ανασφάλεια του παιδιού; Πολ-
λά παιδιά αισθάνονται ότι υστε-
ρούν και είναι πολύ ‘’λίγοι’’ σε 
σχέση με τους συμμαθητές τους 
και απομονώνονται για να μην 
εκτεθούν.

 Φταίει κάποιο ψυχολο-
γικό τραύμα; Ορισμένες κατα-
στάσεις που βιώνουν τα παιδιά 
μπορεί να τους στιγματίσουν 
και να επηρεάσουν πολλούς το-
μείς της ζωής τους.

• Αφού εντοπιστεί το 
πρόβλημα, οι γονείς κυρίως 
πρέπει να συζητούν με το παιδί 
τους ώστε να αποκτήσουν μια 
επικοινωνία σε ικανοποιητικό 
βαθμό που να επιτρέπει στα παι-
διά να τους εκμυστηρεύονται τα 

προβλήματα και τους προβλη-
ματισμούς τους. Από εκεί και 
πέρα πρέπει να τους βοηθήσουν 
να διαχειρίζονται τυχούσα δια-
φορετικότητα ή εσωστρέφειά 
τους. Καλό είναι να αναρωτη-
θούν αν και οι ίδιοι τους έχουν 
δώσει λάθος συμβουλές.

• Το θέμα της διαχείρι-
σης των απομονωμένων παι-
διών πρέπει να απασχολεί και 
τους εκπαιδευτικούς, οι οποίοι 
οφείλουν να εντοπίζουν εγκαί-

ρως τέτοιου είδους παιδιά και 
να ενισχύουν την ομαδικότητα 
και τη συνεργασία στη σχολική 
τάξη.

Μας ρωτάτε, απαντούμε…

 Η κυρία Β.Κ. ρωτάει: ‘’…  
Η κόρη μου είναι Γ Γυμνασίου 
και είναι ένα παιδί υπερβολικά 
χαμηλών τόνων. Δεν έχει παρέ-
ες (περιστασιακά μου αναφέρει 
ένα δυο άτομα) και είναι αρκετά 
μελαγχολική. Οι καθηγητές μου 
λένε το ίδιο, δηλαδή ότι είναι 
διστακτική στο να σηκώσει το 
χέρι της και κάθεται συνέχεια 
μόνη. Θεώρησα ότι απλά αργεί 
να κοινωνικοποιηθεί στο Γυμνά-
σιο, αλλά μετά από τρία χρόνια 
με προβληματίζει που ακόμα δεν 
έχει βρει παιδιά να κάνει πα-
ρέα….’’

Αγαπητή κυρία, 

 Θεωρώ ότι καλώς σας 
προβληματίζει το θέμα αυτό 
καθώς μπορεί να εξελιχθεί σε 
κάτι σοβαρό αν δεν αποσαφη-
νίσουμε τα αίτια που το προκα-
λούν. Από την άλλη πλευρά εί-
ναι ιδιαίτερα σημαντικό να μην 
της μεταφέρετε τον πανικό σας 
και ότι έχει πρόβλημα. Πρέπει 
να θεωρήσει ότι είναι κάτι φυ-
σιολογικό ώστε να μπορέσει να 
το συζητήσει με μεγαλύτερη αυ-
τοπεποίθηση καθώς είναι πολύ 
σημαντικό να μάθουμε το λόγο 
που συμβαίνει αυτό. Αναλόγως 
με την αιτία, προβαίνουμε στη 
λύση. Οπότε για αρχή επενδύ-
ουμε στην καλή σας επικοινωνία 
μαζί της και στην συνεργασία με 
τους καθηγητές της.

Ευχές για επιτυχία

‘’…Το σχολι-
κό περιβάλ-
λον είναι η 
μικρογραφία 
της κοινωνί-
ας στην οποία 
αργότερα  τα 
παιδιά θα 
ε ν τ α χ θ ο ύ ν 
και θα πρέπει 
να μάθουν να 
δ ι α χ ε ι ρ ί ζ ο -
νται  το καλό 
και το κακό 
της πρόσω-
πο..’’

ΘΑΛΗΣ
Ερώτησαν κάποτε το Θαλή. 
‘’Τι είναι το αραιότατον;’’ Και εκείνος απάντησε:
‘’ Ο Θεός διότι είναι αγέννητος, δεν έχει αρχή’’

 Στην ερώτηση:
‘’ Τι είναι το μέγιστον;’’, απάντησε:
‘’ Ο χώρος, διότι όλα τα άλλα περιέχει ο κόσμος. Ο χώρος όμως 
περιέχει τον κόσμο’’

13.3.1964 Κηδεύεται στο Τατόι ο Βασιλεύς Παύλος. 

15.3.1838 Με Βασιλικό διάταγμα ορίζεται ως Εθνική Εορτή η 
25η Μαρτίου.

18.3.1821 Μετά από σύσκεψη στη Μονή της Αγίας Λαύρας ακο-
λουθεί η ορκωμοσία των οπλαρχηγών και των προκρίτων που 
παρευρίσκονταν και ο Παλαιών Πατρών Γερμανός κηρύσσει την 
έναρξη της Εθνεγερσίας.
  
20.3.1913 Κηδεύεται στην Αθήνα ο δολοφονημένος στη Θεσσα-
λονίκη Βασιλιάς Γεώργιος Α’.

.......................................................................................................................

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν…
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Χαλκίδα, Λήμνος, Κύπρος, 
Θεσσαλονίκη, Ορεστιάδα, 
ξανά Χαλκίδα, ξανά Λήμνος, 
Λάρισα και τέλος Αθήνα. 
Αυτή ήταν η διαδρομή του 
Κωνσταντίνου Φλώρου μέ-
χρι την ενηλικίωσή του. Με 
πατέρα στρατιωτικό, είδε 
«από μέσα» τις δυσκολίες 
του επαγγέλματος, ανάμε-
σα στις οποίες και οι διαρ-
κείς μετακινήσεις. Παρ’ όλα 
αυτά και παρά την προτρο-
πή των γονιών του να ακο-
λουθήσει την Ιατρική, ένα 
πρωί του Σεπτεμβρίου του 
1979 πέρασε την πύλη της 
Σχολής Ευελπίδων. 

Τέσσερα χρόνια μετά, στις 
23 Ιουλίου του 1983, ονο-
μάστηκε ανθυπολοχαγός 
Πεζικού – του «βασιλιά των 
Οπλων», όπως έλεγε ο πα-
τέρας του, πεζικάριος και 
ο ίδιος. Πολύ σύντομα, το 
1986, επελέγη για τις Ειδι-
κές Δυνάμεις, με τις οποίες 
συνδέθηκε μέχρι και την 
αποστρατεία του, έχοντας 
φοιτήσει στο σύνολο των 
υποχρεωτικών και μη σχο-
λείων, μεταξύ αυτών στο 
Special Warfare Center 
and School, στο Fort Bragg 
της Βόρειας Καρολίνας, 
όπου και αναδείχθηκε κο-

ρυφαίος αλλοδαπός σπου-
δαστής.

«Ο στρατηγός επέβλεψε 
την εφαρμογή του σχεδί-
ου μας για τη θωράκιση 
της Εθνικής Αμυνας, ύστε-
ρα από χρόνια αδράνειας. 
Προώθησε τη διακλαδική 
συνεργασία, τον ενισχυ-
μένο ρόλο των Ειδικών 
Δυνάμεων και τη συνερ-
γασία με τους συμμάχους 
μας. Πρωτοστάτησε στη 
στρατηγική μας συμπόρευ-
ση με τις ΗΠΑ, τη Γαλλία, 
την Αίγυπτο, το Ισραήλ, τα 
ΗΑΕ και άλλες χώρες, ενώ 
εργάστηκε μεθοδικά για τη 
στρατιωτική αναβάθμιση 
της Ελλάδας στο πλαίσιο 
του ΝΑΤΟ και της Ευρώ-
πης», ανέφερε ο Κυριάκος 
Μητσοτάκης στο τελευταίο 
ΚΥΣΕΑ όπου συμμετείχε 
ο Κωνσταντίνος Φλώρος, 
στις 12 Ιανουαρίου – άλλη 
μία «πρωτιά» της θητείας 
του, αφού έγινε ο μοναδι-
κός αρχηγός ΓΕΕΘΑ που 
ήταν παρών στη συνεδρί-
αση της αποστρατείας του, 
δείγμα της αμοιβαίας εμπι-
στοσύνης και της αλληλοε-
κτίμησης που καλλιεργήθη-
κε με τον Πρωθυπουργό.

Εχοντας συμπληρώσει μό-
λις ενάμιση μήνα που δεν 
ξεκινάει τη μέρα του με 
στολή και πρωινή αναφο-
ρά έπειτα από 45 χρόνια 
υπηρεσίας, κατά κύριο 
λόγο σε μονάδες εκστρα-
τείας των Ειδικών Δυνά-
μεων (3ο ΕΤΕΘ, 2α ΜΑΛ, 
505 Τάγμα Πεζοναυτών, 
575 Τάγμα Πεζοναυτών, Ζ’ 
ΜΑΚ, 13ο ΣΑΚ, 13η ΔΕΕ, 
XVI Μ/Κ ΜΠ), κάνει μέσω 
των «ΝΕΩΝ» τον πρώτο 
απολογισμό μιας πυκνής 
τετραετίας, που μόνο ως 
«επίπεδη» δεν μπορεί να 
χαρακτηριστεί. «Δεν είχα 
στο μυαλό μου ποτέ ως 
τελικό σκοπό το να γίνω 
αρχηγός, ιδιαίτερα των 
Ενόπλων Δυνάμεων. Ομως, 
οφείλω να πω ότι η υγιής 
φιλοδοξία κάθε ανθυπολο-
χαγού, ανθυποσμηναγού, 
σημαιοφόρου πρέπει να 
είναι να ηγηθεί κάποτε του 
κλάδου του και ευρύτερα 
των Ενόπλων Δυνάμεων. 
Στην περίπτωσή μου τα 
πράγματα εξελίχθηκαν φυ-
σιολογικά, ήταν μια τυπική 
καριέρα ενός αξιωματικού 
ο οποίος έφτασε στην κο-
ρυφή», λέει, τονίζοντας 
πως τη στιγμή που ανέ-
λαβε καθήκοντα αρχηγού 
ΓΕΕΘΑ, στις 21 Ιανουαρί-
ου 2020, ολοκλήρωσε τη 
στρατιωτική καριέρα του. 
«Τότε ανέλαβα ένα διαφο-
ρετικό έργο και μια ευθύνη 
ως αρχηγός των Ενόπλων 
Δυνάμεων, θα μπορούσα 
να πω, ένα ιεραποστολικό 
καθήκον που έπρεπε να 
φέρω εις πέρας».

Αναλαμβάνοντας, λοιπόν, 
έθεσε τέσσερις κύριους 
στόχους: «Τη βελτίωση της 
ισχύος των Ενόπλων Δυνά-
μεων μέσω της εξοπλιστι-
κής ενίσχυσης, τη βελτίωση 
της μαχητικής ικανότητας 
του προσωπικού, τη βελ-
τίωση του επιπέδου ζωής 
των στελεχών, την καλύ-
τερη και ποιοτικότερη στε-
λέχωση των ελληνικών 
Ενόπλων Δυνάμεων». Τους 
πέτυχε; «Αποστολή εξε-
τελέσθη», θα πει ο ίδιος 
– για πρώτη φορά συγκι-
νημένος – τέσσερα χρόνια 
μετά, κατά την τελετή πα-
ράδοσης – παραλαβής της 
Αρχηγίας στις εγκαταστά-
σεις της Σχολής Ευελπίδων, 
εκεί όπου άρχισαν όλα τον 

Σεπτέμβριο του 1979. «Η 
συμβολή του υπήρξε υπερ-
πολύτιμη. Τόσο απέναντι 
σε προκλήσεις συμβατικής 
ή και υβριδικής μορφής, 
όσο και στον σχεδιασμό και 
την υλοποίηση του κυβερ-
νητικού προγράμματος για 
την ποσοτική και ποιοτική 
ενίσχυση των Ενόπλων Δυ-
νάμεων», θα πει και ο Πρω-
θυπουργός στο τελευταίο 
εκείνο ΚΥΣΕΑ του Κωνστα-
ντίνου Φλώρου.

Και πράγματι η «εποχή 
Φλώρου» ξεκίνησε επει-
σοδιακά. Εχοντας συμπλη-
ρώσει μόλις 40 μέρες στο 
τιμόνι των Ενόπλων Δυνά-
μεων, εκδηλώθηκε η κρίση 
του Εβρου. «Υπήρχαν πλη-
ροφορίες για κινήσεις στα 
ανατολικά σύνορά μας, 
αλλά δεν ήταν και κάτι που 
η τουρκική ηγεσία έκρυ-
βε. Αντιθέτως, ο πρόεδρος 
Ερντογάν, ο τότε υπουργός 
Εξωτερικών Τσαβούσο-
γλου και ο τότε υπουργός 
Εσωτερικών Σοϊλού έλεγαν 
ανοιχτά «σας στέλνουμε 
στην Ευρώπη χιλιάδες με-
τανάστες και πρόσφυγες». 
Εκαναν λόγο για 100, 120, 
160 χιλιάδες κόσμου. Συ-
νεπώς, ήμασταν σε εγρή-
γορση. Εγινε σύσκεψη υπό 
τον Πρωθυπουργό, στην 
οποία αποφασίστηκε να 
ληφθούν μέτρα, με κυριό-
τερο τη σφράγιση των συ-
νόρων σε ξηρά και θάλασ-
σα. Εν τέλει, σε στενή και 
αποδοτική συνεργασία με 
την ΕΛ.ΑΣ., καταφέραμε να 
τους σταματήσουμε».

Η αποστολή δεν ήταν εύ-
κολη, δεδομένης τόσο της 
διάρκειας των γεγονότων 
όσο και – κυρίως – του λε-
πτομερούς σχεδιασμού της 
όλης «επιχείρησης» από 
την άλλη όχθη του ποτα-
μού. «Πέρα από το γεγονός 
αυτό καθαυτό, ήθελαν να 
καταγράψουν και μία νίκη 
επί του πεδίου – να μην 
μπορέσουμε εμείς να τους 
συγκρατήσουμε. Ηταν ένας 
μήνας συνεχούς πίεσης σε 
όλη τη μεθόριο. Στις Κα-
στανιές, με οχήματα της 
τουρκικής στρατοχωροφυ-
λακής αποπειράθηκαν να 
ρίξουν τον φράχτη. Εντε-
λώς απροκάλυπτα. Είχαμε 
μάχες σώμα με σώμα. Στο 
δάσος των Καστανιών εί-

χαν στρατοπεδεύσει χιλιά-
δες κόσμου σε αντίσκηνα, 
βλέπαμε τα λεωφορεία 
από την Αδριανούπολη που 
τους μετέφεραν». Εχοντας 
μεταβεί και ο ίδιος στο πε-
δίο τις δύσκολες εβδομά-
δες του Μαρτίου του 2020, 
διαβεβαιώνει: «Υπήρχαν 
σχέδια και ήμασταν έτοιμοι 
για όλες τις περιπτώσεις».

«Αποτελεί εδραία πεποίθη-
σή μου ότι οι Ενοπλες Δυ-
νάμεις είναι ένας φορέας ο 
οποίος έχει την οργάνωση, 
τη συγκρότηση, τη δύναμη, 
τις ικανότητες, τη γνώση 
και τον τρόπο ενέργειας για 
πάρα πολλά πράγματα», 
συνεχίζει με νόημα ο πρώ-
ην αρχηγός ΓΕΕΘΑ, ανα-
φέροντας ως επιβεβαίωση 
των παραπάνω και τη συμ-
βολή των υποδομών, των 
μέσων και ιδίως του έμψυ-
χου δυναμικού τους στην 
αντιμετώπιση της πανδημι-
κής κρίσης, η οποία έφτασε 
στη χώρα μας σχεδόν ταυ-
τόχρονα με τα γεγονότα 
του Εβρου. Το 2020, όμως, 
επεφύλασσε κι άλλες δυ-
σάρεστες εκπλήξεις.

«Με τη λήξη της κρίσης στα 
σύνορα, ήμουν πεπεισμέ-
νος και εισηγήθηκα στην 
πολιτική ηγεσία ότι θα έρ-
θει και κάτι άλλο. Για δύο 
λόγους: ο πρώτος ήταν ότι 
αυτό που έγινε στον Εβρο 
εξελήφθη ως «ήττα», η 
οποία δεν μπορούσε να 
γίνει αποδεκτή. Δεύτερον, 
από δηλώσεις και ενέργει-
ες φαινόταν ότι η κατά-
σταση θα συνεχιζόταν. Κάτι 
ανάλογο, εξάλλου, είχε 
ξαναγίνει στο παρελθόν. 
Οι Τούρκοι θεωρούσαν το 
πεδίο πρόσφορο. Εμείς, 
λοιπόν, προετοιμαστήκα-
με εγκαίρως, καταρτίσαμε 
σχέδια και εναλλακτικά, 
βελτιώσαμε τον σχεδιασμό 
και είχαμε όλες τις πιθανό-
τητες στο μυαλό μας. Ετσι, 
όταν τελικά έγινε, ήμασταν 
και πάλι έτοιμοι», λέει, ανα-
φερόμενος στο «θερμό» 
καλοκαίρι του 2020, επι-
σημαίνοντας ότι – λόγω και 
των τουρκικών ενεργειών 
– για πρώτη φορά το σύνο-
λο του στόλου είχε βγει στο 
Αιγαίο. «Κινητοποιήθηκαν 
στο σύνολό τους οι Ενο-
πλες Δυνάμεις – Στρατός, 
Ναυτικό και Αεροπορία –, 

έμειναν κινητοποιημένες 
για κάθε ενδεχόμενο επί 
πάρα πολύ καιρό. Αυτή η 
κρίση ξεκίνησε Ιούλιο και 
κράτησε μέχρι το τέλος 
Νοεμβρίου, με σκαμπανε-
βάσματα στην έξαρσή της. 
Ομως, ήμασταν παντού. Σε 
κάθε εσχατιά της ελληνικής 
γης, σε θάλασσα και αέρα».

Συμμαχίες και εξοπλιστι-
κά

Ανάμεσα στις απανωτές 
κρίσεις, επιδόθηκε σε έναν 
αγώνα δρόμου, όπως τον 
χαρακτηρίζει, ώστε σε 
πλήρη συνεννόηση με την 
πολιτική ηγεσία να συνά-
ψει η χώρα συμμαχίες και 
συνέργειες ιδιαίτερα με τη 
Γαλλία και τις ΗΠΑ, «μαζί 
με τις οποίες η Ελλάδα 
παρακολουθεί τις εξελίξεις 
στο Διάστημα (σ.σ.: μέσω 
της νεοσύστατης Διεύθυν-
σης Διαστήματος)», καθώς 
και με άλλα κράτη ενδια-
φέροντος, όπως η Αίγυ-
πτος, τα ΗΑΕ, η Σαουδική 
Αραβία (για πρώτη φορά 
έλληνας αρχηγός ΓΕΕΘΑ 
επισκέφθηκε το Ριάντ), η 
Ιορδανία, το Ισραήλ, όπου 
ταξίδεψε επανειλημμένως, 
χτίζοντας προσωπικές σχέ-
σεις με τους ομολόγους 
του. «Ο τουρκικός αναθεω-
ρητισμός και όσα λεγόντου-
σαν εκείνη την εποχή είχαν 
ενοχλήσει πολλούς, επομέ-
νως οι συνεργασίες αυτές 
άρχισαν να αποδίδουν άμε-
σα», υπογραμμίζει σήμερα 
με ικανοποίηση, συμπλη-
ρώνοντας πως παράλληλα 
άρχισαν να υλοποιούνται 
εξοπλιστικά προγράμματα 
μείζονος σημασίας (Rafale, 
Spike NLOS, Belharra, 
Romeo, Anti-UAV σύστημα 
κ.ά.) και να τίθενται οι βά-
σεις για περαιτέρω ενίσχυ-
ση με μέσα ικανά να αλ-
λάξουν τις ισορροπίες στο 
Αιγαίο, όπως τα F-35. Ηταν 
η ίδια περίοδος που στην 
αεροπορική βάση «Ανδρέας 
Παπανδρέου» της Πάφου 
προσγειώθηκαν ελληνικά 
F-16 έπειτα από 20 χρόνια.

Κωνσταντίνος Φλώρος: 
«Στον Εβρο ήμασταν έτοιμοι για όλα»
Ο πρώην αρχηγός ΓΕΕΘΑ μιλάει για τα γεγονότα που σημάδεψαν την τετραετή θητεία του στην κορυφή της 
ηγεσίας των Ενόπλων Δυνάμεων, αλλά και για την επόμενη ημέρα

διαβάστε περισσότερα
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Την ανησυχία της για 
την έξαρση των ιώσεων 
και των λοιμώξεων εξέ-
φρασε κατά τη διάρκεια τη-
λεοπτικής της συνέντευξης 
το πρωί της Παρασκευής 
8/3 η Ματίνα Παγώνη. 
Η πρόεδρος της ΕΙΝΑΠ 
έκρουσε παράλληλα τον 
κώδωνα του κινδύνου 

για τα κρούσματα μηνιγ-
γίτιδας καθώς όπως είπε 
στην Πάτρα έχουμε το 
καρναβάλι.

«Στο 23ο Πανελλήνιο Συ-
νέδριο Λοιμώξεων τα μη-
νύματα ήταν ότι πρέπει να 
προσέξουμε τους εμβολι-
ασμούς, πρέπει να γίνουν 

οι εμβολιασμοί, αυτό ήταν 
το μήνυμα» είπε μιλώντας 
στο Mega και την εκπομπή 
«Κοινωνία Ώρα MEGA» η 
Ματίνα Παγώνη.
«Είναι σε έξαρση όλα και 
το θέμα με τη μηνιγγίτιδα 
προκαλεί ανησυχία γιατί 
έχουμε και το καρναβάλι 
στην Πάτρα. Τη μηνιγγίτι-
δα την γνωρίζουμε, τη δι-
αχειριζόμαστε. Πρέπει να 
ξέρουμε ότι με τα βασικά 
συμπτώματα δηλαδή την 
έντονη κεφαλαλγία, πυρε-
τό, εξανθήματα, αμέσως 
να πάμε στον γιατρό. Η 
αντιμετώπιση είναι ιατρική, 
υπάρχουν τα πρωτόκολλα, 
αυτό που φοβόμαστε είναι 
οι επιπλοκές γιατί έχουμε 
και θανάτους» σημείωσε.

Αναφερόμενη στην έλλειψη 
που παρατηρείται σε ορι-

σμένα φάρμακα η Ματίνα 
Παγώνη δήλωσε: «Υπάρχει 
ένα πρόβλημα τελευταία. 
Πρώτον, ότι δεν κάνουμε 
εξαγωγή στο εξωτερικό 
αν δεν έχουμε εξασφαλί-
σει για όλη την Ελλάδα τα 
φάρμακα που σημαίνει ότι 
πρέπει να υπάρχει επιτροπή 
και να ελέγχει τις φαρμα-
καποθήκες».

«Για να έχουμε ελλείψεις 
σημαίνει ότι δεν έχουν γί-
νει οι έλεγχοι. Επιπλέον, ο 
ΙΦΕΤ θα πρέπει να φροντί-
σει να υπάρχουν οι πρώτες 
ύλες. Υπάρχουν φάρμακα, 
μπορεί να δανειστεί ένα νο-
σοκομείο αλλά θα σε καλύ-
ψουν. Απλώς το κάθε νοσο-
κομείο θα πρέπει να έχει τις 
ποσότητες που πρέπει, το 
ίδιο και οι φαρμακαποθή-
κες» πρόσθεσε κλείνοντας.

Παγώνη
Είναι σε έξαρση όλα, λοιμώξεις και ιώσεις | Ανησυχία για τη 
μηνιγγίτιδα γιατί έχουμε το καρναβάλι στην Πάτρα

Αν έχεις χρέη και φοβάσαι ότι θα χάσεις το σπίτι σου, υπάρχουν 
7 εργαλεία για να σε στηρίξουν, να ρυθμίσεις τις οφειλές και τα 
δάνειά σου και να κρατήσεις το σπίτι δικό σου: 

Ενημερωνόμαστε τώρα για τα 7 εργαλεία στο
www.kratametospitimas.gr

Βελτιωμένος εξωδικαστικός μηχανισμός με επιπλέον κούρεμα χρέους 
ως 28% και υποχρεωτική αποδοχή για τους ευάλωτους

Διμερείς συμφωνίες με τράπεζες & servicers με προστασία από 
καταχρηστικές πρακτικές 

Ρύθμιση οφειλών με ηλεκτρονική αίτηση μέσω του κώδικα 
δεοντολογίας των τραπεζών

Βεβαίωση ευάλωτου οφειλέτη και ενδιάμεσο πρόγραμμα στήριξης 
με επιδότηση και δυνατότητα επαναγοράς της κατοικίας

Στεγαστικό Επίδομα ΟΠΕΚΑ 

Πρόγραμμα «Στέγαση και Εργασία»

Πάγιες ρυθμίσεις 24 δόσεων σε εφορία και ασφαλιστικά ταμεία

C

M

Y
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MY

CY

CMY

K

Αύξηση των 
κρουσμάτων 
κοκκύτη σε παιδιά, 
πώς μεταδίδεται, 
ποιοι πρέπει να 
εμβολιαστούν ξανά

Την ανάγκη εμβολιασμού 
για τον κοκκύτη, με αφορμή 
την έξαρση των κρουσμά-
των που παρατηρούνται 
τόσο στην Ευρώπη όσο και 
στη χώρα μας, επισημαίνει 
ο ΕΟΔΥ, ενώ συστήνει πα-
ράλληλα στους επαγγελμα-
τίες υγείας να βρίσκονται 
σε εγρήγορση.

Όπως σημειώνει ο ΕΟΔΥ, 
τους τελευταίους μήνες, 
αρκετές χώρες της Ευρώ-
πης, μεταξύ των οποίων και 
η χώρα μας, καταγράφουν 
αύξηση του αριθμού των 

κρουσμάτων κοκκύτη σε 
σύγκριση με τα προηγούμε-
να χρόνια (Δανία, Βέλγιο, 
Κροατία, Τσεχία, Νορβηγία, 
Ισπανία, Σουηδία, Μοντε-
νέγκρο, Ηνωμένο Βασίλειο, 
Ελβετία, Σερβία). 

Η αύξηση των δηλωθέντων 
κρουσμάτων κοκκύτη πι-
θανώς συνδέεται με τη μη 
έγκαιρη ανοσοποίηση ορι-
σμένων ηλικιακών ομάδων 
καθώς και τη χαμηλότερη 
κυκλοφορία του παθογό-
νου κατά τη διάρκεια της 
πανδημίας COVID-19.
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ΕΠΙΣΗΜΑ ΣΤΟ Δ.Π.Θ
«Μια μεγάλη μέρα για την Καβάλα και την Περιφέρεια ΑΜΘ, η ένταξη των σχολών μας στο Δ.Π.Θ.»
Την ικανοποίηση τους 
για την ψήφιση του νο-
μοσχεδίου, που εντάσ-
σει τις πανεπιστημιακές 
σχολές της Καβάλας 
στο Δημοκρίτειο Πανε-
πιστήμιο Θράκης (την 
Παρασκευή το βράδυ) 
εξέφρασαν όλοι οι συμ-
μετέχοντες, το Σαββάτο 
το μεσημέρι, στην σύ-
σκεψη στο γραφείο του 
Αντιπεριφερειάρχη Κα-
βάλας Θεόδωρου Μαρ-
κόπουλου.

Όπως τονίσθηκε η εξέλιξη 
αυτή αναγάγει το εν λόγω 
πανεπιστήμιο στο τρίτο με-
γαλύτερο της χώρας και 
στο δεύτερο πολυθεματι-
κότερο ενώ διαγράφεται 
ένα σαφέστατα περισσό-
τερο δημιουργικό και πα-
ραγωγικό μέλλον προς 
όφελος τόσο της Καβάλας 
και της Περιφέρειας ΑΜΘ 
συνολικά, όσο και του ίδιου 
του πανεπιστημίου.

Αυτά τονίστηκαν στην σύ-
σκεψη και στην συνέχεια 
στην Συνέντευξη Τύπου 
που παραχώρησε ο Αντι-
περιφερειάρχης κ. Μαρκό-
πουλος, ο Πρύτανης του 
Δ.Π.Θ. καθ. κ. Φώτης Μά-
ρης, οι βουλευτές κ.κ. Νι-
κόλαος Παναγιωτόπουλος 
και Ιωάννης Πασχαλίδης, ο 
δήμαρχος Καβάλας κ. Θε-
όδωρος Μουριάδης και οι 
καθηγητές κ.κ. Αθανάσιος 
Μητρόπουλος (πρώην κο-
σμήτορας), Μαρία Μιχαλο-
πούλου (μέλος της διοίκη-
σης του Δ.Π.Θ.), Γεώργος 
Κύζας (πρόεδρος τμήματος 
Χημείας) και  Νικόλαος 
Βορδός (πρόεδρος τμήμα-
τος Φυσικής).

Συγκεκριμένα ο κ. Μαρκό-
πουλος τόνισε ότι «η έντα-
ξη των σχολών της Καβά-
λας αλλά και της Δράμας 
στο Δ.Π.Θ. για εμάς στην 
διοίκηση της Περιφέρειας 
και για τον περιφερειάρχη 
Α.Μ.Θ. κ. Χριστόδουλο Το-
ψίδη, ο οποίος απουσιάζει 
για προσωπικούς λόγους 
αλλά χαιρετίζει την όλη 
εξέλιξη, είναι μια πολύ ση-
μαντική στιγμή.

Καθώς οι σχολές μας 
εντάσσονται σε ένα μεγά-
λο, καταξιωμένο και κρα-
ταιό πανεπιστήμιο, γεγονός 
που τις κάνει να αναδεί-
ξουν το πραγματικό τους 
προφίλ και να μην συσχετί-
ζονται πια με το παρελθόν. 
Ταυτόχρονα, όσον αφορά 
την Περιφέρεια Α.Μ.Θ., η 
εξέλιξη αυτή μας δίνει την 
δυνατότητα να έχουμε ένα 
πανεπιστημιακό ίδρυμα για 
το σύνολο της περιφέρειάς 
μας.

Αυτό είναι ένα ιδιαίτερα 
κρίσιμο και αποφασιστικό 
γεγονός καθώς ως Περι-
φέρεια ΑΜΘ, είμαστε ο 
κορυφαίος αναπτυξιακός 
θεσμός. Έτσι, θα ήθελα από 
τη θέση αυτή να ευχαρι-
στήσω τον πρύτανη καθ. κ. 
Φ. Μάρη, όπως και όλους 
τους εμπλεκόμενους για 
την εξαιρετική συνεργασία 
που είχαμε.

Να εκφράσω, επίσης, τις 
ευχαριστίες μου στους δύο 
παρόντες βουλευτές, τον 
κ. Ν. Παναγιωτόπουλο και 
τον κ. Ι. Πασχαλίδη, αλλά 
και στους άλλους δυο που 
δεν μπόρεσαν να παραβρε-
θούν, τον κ. Λαζαρίδη και 

την κ. Δεληκάρη. Να τονι-
σθεί ότι και ο δήμαρχος κ. 
Θ. Μουριάδης και ο Δήμος 
Καβάλας είχαν σημαντική 
συμβολή στην μέχρι τώρα 
προσπάθεια. Τέλος ελπίζω 
ότι το μέλλον θα μας παρέ-
χει πολλές νέες δυνατότη-
τες και ευκαιρίες».

Ο πρύτανης καθ. κ. Φ. Μά-
ρης χαρακτήρισε «ως ιστο-
ρική την ημέρα ένταξης 
των σχολών της Καβάλας 
και της Δράμας στο Δ.Π.Θ.» 
καθώς όπως σημείωσε το 
Πανεπιστήμιο «αποκτάει 
περιφερειακή εμβέλεια. Το 
κοινοβούλιο, τόνισε ο ίδιος, 
με μια ενισχυμένη πλειο-
ψηφία 211 ψήφων δημι-
ούργησε ένα Πανεπιστήμιο 
σε πληρότητα σπουδών, το 
δεύτερο στην Ελλάδα μετά 
το Α.Π.Θ.

Αυτό το αποτέλεσμα προέ-
κυψε από μια προσπάθεια 
σύνθεσης γι’ αυτό και θέλω 
να ευχαριστήσω τόσο την 
Περιφέρεια Α.Μ.Θ., όσο 
και το Δήμο Καβάλας. Με 
ένα εξωστρεφές σχεδιασμό 
που θα εξελίσσεται συνε-
χώς και θα περιλαμβάνει 
βήματα ενίσχυσης της λει-
τουργίας, των υποδομών 
αλλά και ενίσχυσης της εμ-
βέλεια στο διεθνές επίπεδο, 
στόχος είναι να αποτελέσει 
προορισμό τόσο για σπου-
δαστές από την Ελλάδα 
όσο και από  το εξωτερικό.

Σήμερα είναι η αρχή μιας 
σύνθετης προσπάθειας που 
θα στεφθεί από επιτυχία, 
με την στήριξη όλων και 
κύρια της ελληνικής κυβέρ-
νησης». Ο κ. Θ. Μουριάδης 
τόνισε ότι «ο Δήμος Κα-

βάλας θα είναι αρωγός σε 
αυτή την προσπάθεια και 
δίπλα στο Δ.Π.Θ.», τονίζο-
ντας ότι στο άμεσο μέλλον 
θα υπάρξουν πρωτοβουλί-
ες ενίσχυσης των μεταξύ 
τους σχέσεων σε νέα βελ-
τιωμένη βάση.

Ο κ. Ν. Παναγιωτόπουλος 
επισήμανε με τη σειρά του 
ότι «πρέπει και εμείς, ως 
Καβάλα, να αισθανόμα-
στε ιδιαίτερα χαρούμενοι 
και ικανοποιημένοι, καθώς 
πλέον ανήκουμε στο τρίτο 
μεγαλύτερο πανεπιστήμιο 
της Ελλάδας, το Δ.Π.Θ., 
στο οποίο κομβικό ρόλο 
παίζει και η Καβάλα, αφού 
αναλαμβάνει να σηκώσει 
το βάρος λειτουργίας της 
Σχολής Θετικών Επιστη-
μών και την ίδρυση Σχολής 
Διοικητικής Επιστήμης και 
Λογιστικής, με τους άλλους 
βασικούς πόλους να είναι 
η Κομοτηνή και η Σχολή 
Κλασικών Σπουδών και η 
Αλεξανδρούπολη με την 
Ιατρική και Νοσηλευτική 
και άλλες σχολές.

Επομένως, αυτή η ισχυ-
ροποίηση του Δ.Π.Θ. και 
αυτή η σύμπλευση με την 
Καβάλα είναι και κάποιας 
μορφής δικαίωση για μένα 
γιατί πάντα ισχυριζόμουν 
ότι εκεί βρίσκεται το στρα-
τηγικό μέλλον του «πρώην 
ΤΕΙ», «πρώην ΔΙΠΑΕ», και 
σήμερα του Δημοκρίτειου 
Πανεπιστημίου της Καβά-
λας.

Το μέλλον της Καβάλας 
ακαδημαϊκά είναι η σύ-
μπλευση με τη Θράκη και 
ασφαλώς αυτό θα δώσει 
επιπλέον χρηματοδοτικές 
δυνατότητες για την έρευ-
να, αφού η υπαγωγή στην 
οικεία Περιφέρεια Α.Μ.Θ. 
θα δημιουργήσει επιπλέον 
ευκαιρίες».

Με τη σειρά του ο κ. Ι. Πα-
σχαλίδης υπογράμμισε ότι 
«Η προηγούμενη κυβέρνη-
ση έκανε ένα μεγάλο λάθος 
να εντάξει την Καβάλα στο 
ΔΙΠΑΕ. Αυτό το λάθος το 
συζητήσαμε πολλές φορές 
με  την κ. Κεραμέως και 

συμφωνούσε, οπότε με την 
παρέμβαση του πρωθυ-
πουργού και του νόμου του 
κ. Πιερρακάκη έγινε αυτό 
που έπρεπε να γίνει.

Όλοι στη Βουλή συμφώνη-
σαν ότι τώρα το Δ.Π.Θ. θα 
γίνει το τρίτο μεγαλύτερο 
της χώρας. Είχα τη χαρά 
να συμμετέχω σε όλες τις 
διαβουλεύσεις και θέλω να 
ευχαριστήσω τον κ. Μητρό-
πουλο που μας παρείχε τα 
αναγκαία στοιχεία για να 
διαχειριστούμε τα προβλή-
ματα που ανέκυπταν.

Έχουμε τη χαρά που γινό-
μαστε, ως Καβάλα, η δεύτε-
ρη πανεπιστημιούπολη της 
Μακεδονίας». Ομοίως, την 
ικανοποίηση τους εξέφρα-
σαν και οι υπόλοιποι μετέ-
χοντες στην συνέντευξη τύ-
που και αναφέρθηκαν στις 
ευοίωνες προοπτικές του 
πανεπιστημιακού ιδρύμα-
τος της Περιφέρειας ΑΜΘ.

(ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ)

Ο Γ. Πασχαλίδης στην παρουσίαση των νέων Τμημάτων του ΔΠΘ με έδρα την Καβάλα και τη Δράμα μετά του 
σχετικού νομοσχεδίου

Ο Βουλευτής Π.Ε Καβά-
λας και Θάσου Γιάννης 
Πασχαλίδης παραβρέθη-
κε στην παρουσίαση των 
Νέων Πανεπιστημιακών 
Τμημάτων Καβάλας και 
Δράμας, που πραγμα-
τοποιήθηκε στην Αντι-
περιφέρεια, παρουσία 
του Πρύτανη του Δημο-
κρίτειου Πανεπιστήμιου 
κ.Φώτη Μάρη, της κ.Μα-
ρίας Μιχαλοπούλου, μέ-
λος του Δ.Σ. του ΔΠΘ 
και Αντιπροέδρου στο 
ΔΣ της Study in Greece, 
του Αντιπεριφερειάρχη 
κ.Θεόδωρου Μαρκόπου-
λου, του πρώην Πρόε-

δρου των ΤΕΙ Καβάλας 
κ.Αθανασίου Μητρόπου-
λου, του Βουλευτή Π.Ε. 
Καβάλας κ. Νίκου Πα-
ναγιωτόπουλου, του Δή-
μαρχου Καβάλας κ. Θεό-
δωρου Μουριάδη καθώς 
και των Προέδρων των 
Τμημάτων Φυσικής και 
Χημείας.

Η δημιουργία των νέων Πα-
νεπιστημιακών Τμημάτων 
Καβάλας και Δράμας έγινε 
σε εφαρμογή του νέου νό-
μου του Υπουργείου Παι-
δείας, Θρησκευμάτων και 
Αθλητισμού «Ενίσχυση του 
Δημόσιου Πανεπιστημίου 

–Πλαίσιο λειτουργίας μη 
κερδοσκοπικών παραρτη-
μάτων ξένων πανεπιστημί-
ων».

Συγκεκριμένα, ιδρύεται 
Σχολή Θετικών Επιστημών, 
στην οποία εντάσσονται τα 
τμήματα Πληροφορικής, 
Φυσικής και Χημείας του 
ΔΙΠΑΕ με έδρα την Καβά-
λα, όπως επίσης και η Σχο-
λή Διοικητικής Επιστήμης 
και Λογιστικής. στην οποία 
εντάσσονται το Τμήμα Δι-
οικητικής Επιστήμης και 
Τεχνολογίας και το Τμήμα 
Λογιστικής και Χρηματοοι-
κονομικής, επίσης με έδρα 

την Καβάλα, προβλέπεται 
δε ότι με την ένταξη στο 
ΔΠΘ, οι εισακτέοι στην Κα-
βάλα θα αυξηθούν περίπου 
κατά 180 ανά έτος.

Κατά τη διάρκεια της πα-
ρουσίασης συζητήθηκαν 
διάφορα ζητήματα που ο 
Βουλευτής, κατόπιν συζη-
τήσεως με τα μέλη ΔΕΠ 
της Καβάλας. είχε ήδη θίξει 
κατά τη συζήτηση του νο-
μοσχεδίου στις Επιτροπές 
Μορφωτικών Υποθέσεων, 
όπου είναι μέλος και για τα 
οποία ο Υπουργός Παιδείας 
κ.Κυριάκος Πιερρακάκης 
δεσμεύθηκε ότι θα επιλύσει 
το επόμενο χρονικό διάστη-
μα.

Ειδικότερα, ο Βουλευτής 
είχε αναφερθεί στο θέμα 
που έχει προκύψει αναφο-
ρικά με τη μεταφορά του 
διοικητικού προσωπικού 
που υπηρετεί στις Διοικη-
τικές Υπηρεσίες Καβάλας, 
Δράμας και Διδυμοτείχου 
καθώς και των περιουσια-
κών στοιχείων που υπάρ-
χουν σε αυτές τις έδρες, με 
την περιοριστική διατύπω-
ση του Νόμου να δημιουρ-
γεί ενδεχομένως προβλή-
ματα και καθυστερήσεις 
στην έκδοση των διαπιστω-
τικών πράξεων.

Επιπλέον, ο Βουλευτής 

πρότεινε: α) τη μεταφορά 
πιστώσεων του τακτικού 
προϋπολογισμού και των 
ταμειακών υπολοίπων κατά 
αντιστοιχία για αυτά που 
αφορούσαν τις πόλεις Κα-
βάλας, Δράμας και Διδυμό-
τειχου από το ΔΙ.ΠΑ.Ε. στο 
Δ.Π.Θ. β) τη μεταφορά των 
άμεσων λειτουργικών δα-
πανών των εγκαταστάσε-
ων των πόλεων Καβάλας, 
Δράμας, Διδυμοτείχου και 
των ενεργών συμβάσεων 
κατά την μετάβαση από το 
ΔΙ.ΠΑ.Ε. στο Δ.Π.Θ. γ) την 
εξασφάλιση του ποσού των 
5.500.000,00 ευρώ συμπε-
ριλαμβανομένου ΦΠΑ για 
την ανακαίνιση των Φοι-
τητικών Εστιών της Καβά-
λας και την ανακαίνιση και 
αναβάθμιση των κτηριακών 
εγκαταστάσεων των πό-
λεων Καβάλας, Δράμας, 
Διδυμοτείχου και δ) ο Ειδι-
κός Λογαριασμός Κονδυλί-
ων Έρευνας (Ε.Λ.Κ.Ε.) του 
Δ.Π.Θ. να υλοποιεί ως νέος 
φορέας/δικαιούχος όλα τα 
έργα – προγράμματα του 
Ε.Λ.Κ.Ε. του ΔΙ.ΠΑ.Ε. που 
αφορούν και υλοποιούνται 
στα εν λόγω Ινστιτούτα 
και Τμήματα, συμπεριλαμ-
βανομένων και των χρη-
ματοδοτούμενων και συγ-
χρηματοδοτούμενων από 
την Ευρωπαϊκή Ένωση ή 
άλλους φορείς που χρημα-
τοδοτούν ερευνητικές δρα-

στηριότητες.

Σύμφωνα με τα όσα είπε 
ο Βουλευτής τόσο στη πα-
ρουσίαση όσο και από του 
βήματος της Βουλής στη 
ομιλία του επί του νομο-
σχεδίου, το νομοσχέδιο 
αποτελείται συνολικά από 
205 άρθρα, εκ των οποίων 
τα 179 εισάγουν ρυθμί-
σεις για την ενίσχυση των 
Δημοσίων Πανεπιστημίων, 
ενώ με την αναγνώριση του 
δικαιώματος για δημιουρ-
γία παραρτημάτων υφιστά-
μενων ξένων μη Κρατικών 
ή Κρατικών Πανεπιστημίων 
έρχεται να ρυθμίσει μια 
κατάσταση όπως έχει δημι-
ουργηθεί στην ευρωπαϊκή 
πρακτική και η οποία ανα-
μένεται να ωφελήσει την 
τριτοβάθμια εκπαίδευση.

Όμως για τη περιοχή μας το 
συγκεκριμένο νομοσχέδιο 
θεσμοθετεί κάτι πολύ ση-
μαντικό, για λόγους ακαδη-
μαϊκούς όσο και εθνικούς, 
με την ανάδειξη του ΔΠΘ 
σε τρίτο μεγαλύτερο Πανε-
πιστήμιο της χώρας και την 
παράλληλη αναβάθμιση 
του ρόλου της Καβάλας.

Με εκτίμηση,

Γιάννης Πασχαλίδης

Βουλευτής Π.Ε. Καβάλας
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΠΑΙΔΙΑΤΡΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙ

ΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ

ΨΥΧΙΑΤΡΟΙ

Διατροφή
Πώς να τρεφόμαστε σωστά και οικονομικά
Τι συμβουλεύουν οι ειδικοί του παγκοσμίου 
φήμης πανεπιστημίου Johns Hopkins
Τα οφέλη της  υγιεινής δια-
τροφής είναι αδιαμφισβήτητα.
Οταν όμως στην εξίσωση 
μπαίνει το οικονομικό ζήτημα, 
τότε καταλήγει κανείς στο συ-
μπέρασμα πως δεν είναι εύ-
κολη υπόθεση να ακολουθεί 
πιστά τις διατροφικές οδηγίες 
της επιστημονικής κοινότητας, 
λόγω (και) των υψηλών τιμών 
στο σουπερμάρκετ και γενικό-
τερα στις αγορές τροφίμων.
Συνεπώς, οι συμβουλές… ενός 
καθηγητή Καρδιολογίας, του 
παγκοσμίου φήμης πανεπι-
στήμιου Johns Hopkins, για το 
πώς μπορούμε να τρεφόμαστε 
σωστά αλλά και οικονομικά εί-
ναι πολύτιμες!
Οταν το ζητούμενο είναι η 
διατήρηση της καλής υγείας 
«ορισμένα τρόφιμα είναι λιγό-
τερο επιθυμητά από άλλα, που 
έχουν παρόμοια τιμή», λέει ο 
Dr. Kerry Stewart.
Και παραθέτει το εξής παρά-

δειγμα: οι διάφορες ποικιλίες 
γάλακτος κοστίζουν περίπου 
το ίδιο, αλλά το αποβουτυρω-
μένο γάλα και το γάλα με 1% 
λιπαρά παρέχουν λιγότερα κο-
ρεσμένα λιπαρά από το γάλα 
με 2% λιπαρά ή το πλήρες 
γάλα. Το ίδιο ισχύει και για το 
γιαούρτι.
Μάλιστα, όπως ο ίδιος προ-
σθέτει, ορισμένα γιαούρτια, αν 
και φέρουν την ένδειξη «χαμη-
λών λιπαρών», έχουν πολλές 
θερμίδες και ζάχαρη.
«Συνεπώς, συγκρίνοντας τα 
στοιχεία των διατροφικών 
δεδομένων στις ετικέτες, μπο-
ρείτε να κάνετε μια πιο υγιεινή 
επιλογή, αγοράζοντας εκείνο 
το προϊόν με χαμηλότερη πε-
ριεκτικότητα σε λιπαρά όσο 
και σε ζάχαρη χωρίς αυτό να 
σημαίνει πως θα ξοδέψετε πε-
ρισσότερα».
Ο καθηγητής της Ιατρικής 
Σχολής του Johns Hopkins 

δημιουργεί έναν πολύ ενδι-
αφέροντα χάρτη, κατηγορι-
οποιώντας με κριτήριο την 
ποιότητα των τροφίμων που 
φιλοξενούν τους διαδρόμους 
των σουπερμάρκετ.
«Ψωνίστε κυρίως από τους 
εξωτερικούς διαδρόμους. Εκεί 
τείνουν να διατίθενται φρέ-
σκα φρούτα, λαχανικά, γαλα-
κτοκομικά, ψάρια και κρέας», 
προτρέπει τους καταναλωτές.
Και συνεχίζει:
«Στους μεσαίους διαδρόμους, 
αναζητήστε τροφές που ωφε-
λούν την καρδιά όπως τόνο, 
σολομό και σαρδέλες σε κον-
σέρβα, κατεψυγμένα μη επε-
ξεργασμένα φιλέτα ψαριών 
και αποξηραμένα ή κονσερβο-
ποιημένα φασόλια».
Πάντως, όπως διαπιστώνει 
κανείς, ο Dr. Stewart δεν απο-
κλείει από τη λίστα με τα ψώ-
νια του τα κονσερβοποιημένα 
ή κατεψυγμένα προϊόντα και 

τα φασόλια.
Και αυτό διότι, σύμφωνα πά-
ντα με τον ίδιο, μπορεί να 
περιέχουν τόσα θρεπτικά συ-
στατικά όσα και τα φρέσκα 
προϊόντα και μάλιστα σε καλή 
τιμή.
Αρκεί κανείς να εξετάζει προ-
σεκτικά τις ετικέτες των συ-
σκευασιών αναζητώντας την 
ένδειξη «χαμηλό νάτριο» ή 
«χωρίς προσθήκη αλατιού».
Στο πλαίσιο αυτό, ένα ακόμη 
σημαντικό tip που δίνει είναι 
το ακόλουθο:
«Προσθέστε φασόλια σε πιάτα 
με κρέας, ώστε να μη χρειά-
ζεστε τόσο κρέας – αυτό το 
απλό βήμα θα μειώσει το κό-
στος και την πρόσληψη κορε-
σμένων λιπαρών. Ξεπλύνετέ 
τα όμως πριν τα μαγειρέψετε 
για να μειώσετε την περιεκτι-
κότητα σε νάτριο».
περιεκτικότητα σε νάτριο».
Φρούτα και λαχανικά

Το να επιλέγει κανείς φρούτα 
και λαχανικά στην εποχή τους 
είναι ακόμη μία συνήθεια που 
ωφελεί την υγεία αλλά και το 
πορτοφόλι των καταναλωτών.
Για παράδειγμα, το καλαμπόκι 
είναι σωστό να το καταναλώ-
νει κανείς το καλοκαίρι, όπως 
άλλωστε και τις ντομάτες, ενώ 
τα μήλα αποτελούν ένα εξαι-
ρετικά θρεπτικό φρούτο που 
μπορεί κανείς να απολαμβάνει 
το φθινόπωρο και τον χειμώ-
να.
Ο Dr. Stewart όμως δεν ξε-
χνά να αναφερθεί και σε ένα 
λάθος που κάνουμε συχνά 
όλοι μας, με αποτέλεσμα να 
συμπαρασυρόμαστε από την 
όρεξή μας και να γεμίζουμε το 
καρότσι με τρόφιμα λαχταρι-
στά, που όμως δεν ωφελούν 
την υγεία μας και αυξάνουν 
κατακόρυφα τον λογαριασμό 
στο ταμείο.
«Μην ψωνίζετε όταν πεινά-

τε. Θα μπείτε λιγότερο στον 
πειρασμό του πρόχειρου φα-
γητού και των παρορμητικών 
αγορών – όπως αυτά τα λα-
χταριστά είδη αρτοποιίας και 
τα μικρά σνακ που βρίσκονται 
ακόμη και στα ράφια, δίπλα 
από το ταμείο».

Οσο για την τελευταία, πλην 
όμως εξίσου σημαντική, συμ-
βουλή του, αυτή δεν είναι 
άλλη από το να καταναλώνου-
με όσο το δυνατόν συχνότερα 
μαγειρεμένο, σπιτικό φαγητό.
«Ερευνα του Johns Hopkins 
δείχνει ότι οι άνθρωποι που 
μαγειρεύουν γεύματα στο σπί-
τι τρώνε πιο υγιεινά και κατα-
ναλώνουν λιγότερες θερμίδες 
από εκείνους που μαγειρεύουν 
λιγότερο συχνά», καταλήγει ο 
ίδιος.

Πηγή: 
Οικονομικός Ταχυδρόμος
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΘΕΡΜΑΝΣΗ

ΕΤΙΚΕΤΟΠΟΙΙΕΣ ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΙΚΗ

CAFE BAR

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΓΥΝΑΙΚΕΙΑ ΥΠΟΔΗΜΑΤΑ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΚΟΜΜΩΤΗΡΙΑ

ΚΑΛΛΥΝΤΙΚΑ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΥΓΡΑΕΡΙΑ

ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΔΙΑΣΩΣΗ  ΖΩΩΝ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣΠΙΤΣΑΡΙΕΣ

ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙΠΡΑΤΗΡΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

ΕΛΑΣΤΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟ

ΜΕΤΑΛΛΙΚΕΣ ΚΑΤΑΣΚΕΥΕΣΕΠΙΠΛΑ

ΟΠΤΙΚΑ

ΑΠΟΦΡΑΞΕΙΣ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΦΥΤΩΡΙΑ

ΛΟΓΙΣΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ  ΛΙΠΑΝΤΙΚΑ

ΑΓΡΟΤΙΚΟΙ ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΜΟΙ ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ
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Ο Χρήστος Δελής μπαίνει καθημερινά στην κουζίνα του ΕΝΑ Channel παρουσιάζοντας 
την πιο νόστιμη εκπομπή μαγειρικής.

Μας ταξιδεύει στην Ελληνική κουζίνα, στις πιο γευστικές γωνιές της πόλης μας 
γνωρίζοντάς μας τους chef και τα εστιατόρια που θα μας εκπλήξουν γαστρονομικά.

Ανακαλύπτει μοναδικά τοπικά προϊόντα, γεύσεις και αρώματα μαγειρεύοντας απλές, 
αλλά νόστιμες και υγιεινές συνταγές.

Ο αγαπημένος μας chef για αυτήν την εβδομάδα προτείνει:

Χοιρινή μπριζόλα με πληγούρι και σάλτσα τομάτας

Συνταγή για 
Χοιρινή μπριζόλα με πληγούρι και σάλτσα τομάτας

Διάρκεια συνταγής: 30’
Βαθμός δυσκολίας: Εύκολη

Υλικά 
4 μπριζόλες χοιρινές
500 γρ. πληγούρι
3 κρεμμύδια
2 σκ. σκόρδο
1 κόκκινη πιπεριά
1 πράσινη πιπεριά
1 κολοκυθάκι
1 καρότο
5 τομάτες
1 κλωναράκι σέλινο (μόνο τα φύλλα)
1/4 ματσάκι μαϊντανό
2 κλωναράκια παντζάρι (χωρίς τα φύλλα)
Αλάτι - πιπέρι - κύμινο - μπαχάρι - κόκκινη πάπρικα - κουρκουμά
Ελαιόλαδο
Νερό

Εκτέλεση
Ζεσταίνουμε τις μπριζόλες σε δυνατή φωτιά χωρίς να προσθέσουμε λάδι και 
ροδίζουμε και από τις δύο πλευρές για 4 λεπτά.

Ρίχνουμε όλα τα λαχανικά, ανακατεύουμε για 1 λεπτό και προσθέτουμε το 
ελαιόλαδο και το σκόρδο. Χαμηλώνουμε τη φωτιά αρκετά και σιγομαγειρεύουμε 
για 5 λεπτά, μέχρι να μαλακώσουν κάπως οι πιπεριές, ανακατεύοντας τακτικά. 

Προσθέτουμε τον μαϊντανό, τον σέληνο, αλάτι - πιπέρι - κύμινο - μπαχάρι - 
κόκκινη πάπρικα - κουρκουμά και τις τομάτες.

Ανακατεύουμε και μαγειρεύουμε για άλλα 10 - 15 λεπτά ή μέχρι να δέσει η 
σάλτσα. Αν, προτού ολοκληρωθεί το μαγείρεμα, σωθούν τα υγρά, προσθέτουμε 
λίγο ζεστό νερό. 

Σερβίρουμε το κρέας με τη σάλτσα στα πιάτα και συνοδεύουμε με το πληγούρι.

INSTAGRAM

γράφει 
ο Παναγιώτης Πυλιώτης
Δημοσιογράφος
ΕΝΑ Channel 
Διπλ. Μηχανικός  Ε.Μ.Π.
Τ. Εργαστ. Συνεργ. 
Πανεπιστημίου Δυτικής 
Αττικής 
 
Εφτά ( 7 ) Στατιστικά 
Στοιχεία Που Πρέπει Να 
Γνωρίζετε

Το Instagram με εφτακό-
σια ( 700 ) εκατομμύρια 

ενεργούς χρήστες μηνιαί-
ως (αριθμός διπλάσιος σε 
σχέση με ένα χρόνο πριν) 
αποτελεί ένα από τα πιο 
δυνατά εργαλεία προώθη-
σης του brand σας!

Τα παρακάτω στατιστικά 
στοιχεία που δημοσίευσε 
πρόσφατα η πλατφόρμα 
Sprout Social, θα μας δώ-
σουν όλες εκείνες τις απα-
ραίτητες πληροφορίες που 
χρειαζόμαστε, για να βελ-
τιώσουμε την χρήση του 
Instagram business profile 
σας!

1. 80% των χρηστών ακο-
λουθεί τουλάχιστον ένα 
business profile
Αν και το κοινωνικό δίκτυο 

ξεκίνησε και αναπτύχθηκε 
σε μεγάλο βαθμό βασιζό-
μενο στις αλληλεπιδράσεις 
μεταξύ των απλών χρη-
στών, εντούτοις η εται-
ρεία δεν άργησε να δώσει 
χρήσιμα εργαλεία και στα 
brands.

Στην αρχή παρουσίασε τη 
δυνατότητα μετατροπής 
ενός απλού προφίλ σε 
business. Έτσι δίνεται η 
δυνατότητα στα brands να 
βλέπουν αναλυτικά στατι-
στικά σχετικά με τις αλλη-
λεπιδράσεις των χρηστών 
με τις αναρτήσεις τους, 
όπως επίσης μπορούν να 
προσθέσουν περισσότερες 
επιλογές επικοινωνίας.

Στην συνέχεια παρουσίασε 
την δυνατότητα δημιουρ-
γίας διαφημίσεων για την 
πλατφόρμα, η οποία επε-
κτάθηκε αργότερα και στα 
Insta Stories.
Οι χρήστες φαίνεται πως 
επιδιώκουν την αλληλε-
πίδραση με τα brands στο 
Instagram, με το 80% αυ-
τών να ακολουθεί τουλάχι-
στον ένα business profile. 
Παράλληλα, το 60% των 
χρηστών δηλώνει πως έμα-
θε για ένα προϊόν ή υπη-
ρεσία πρώτη φορά μέσα 
από την πλατφόρμα. Οι 
δυνατότητες που προσφέ-
ρει το δημοφιλές κοινωνι-
κό δίκτυο για τις εταιρείες, 
αποδεικνύεται και από το 
γεγονός ότι τουλάχιστον 
το 30% των χρηστών του 
έχουν αγοράσει κάτι που εί-
δαν για πρώτη φορά μέσα 
στην πλατφόρμα.

2. Επτά ( 7 )  στα δέκα ( 10 
) hashtags είναι δημιουρ-
γημένα από brands
Η δύναμη των hashtags 
είναι αδιαμφισβήτητη στο 
Instagram. Συγκεκριμέ-
να, οι αναρτήσεις που 
φέρουν τουλάχιστον ένα 
( 1 ) hashtag «απολαμβά-
νουν» 12.6% περισσότερο 
engagement σε σχέση με 
αυτές που δεν έχουν κα-
θόλου. Παράλληλα, όλες οι 
στατιστικές δείχνουν πως 
τα έντεκα ( 11 ) hashtags 
είναι ο ιδανικός αριθ-
μός ανά ανάρτηση, αφού 
προσφέρουν το μέγιστο 
reach και ως εκ τούτου και 
engagement.

Τα branded hashtags, 
όπως ονομάζονται, δεν 
χρειάζεται να φέρουν απα-
ραίτητα το όνομα της εται-
ρείας σας μέσα. Μπορεί να 
αφορούν κάποια εκδήλωση 
που διοργανώνετε, έναν 
συγκεκριμένο σκοπό ή μια 
προωθητική ενέργεια.

3. Δυο  ( 2 ) στις τρεις ( 2 
) εταιρείες των Η.Π.Α., χρη-
σιμοποιούν το Instagram 
ως μέσο προώθησης και 
επικοινωνίας
Αντίστοιχη είναι βέβαια η 
τάση και στον υπόλοιπο 
κόσμο, αφού το 80% των 
χρηστών προέρχεται από 
χώρες εκτός των Η.Π.Α.
Η μεγαλύτερη πλειοψηφία 
των brands που χρησιμο-
ποιούν το Instagram είναι 
μικρές και μεσαίες επιχει-
ρήσεις.

4. Τα Instagram Stories 
αριθμούν πάνω από 250 

εκατομμύρια ενεργούς χρή-
στες ημερησίως

Είτε χρησιμοποιείτε τα 
Stories στα προσωπικά σας 
προφίλ, είτε όχι, σημασία 
έχει πως αναπτύσσονται 
ραγδαία και οι χρήστες τα 
λατρεύουν! Για αυτό είναι 
σημαντικό να σχεδιάσετε 
άμεσα την στρατηγική του 
brand σας γύρω από αυτά, 
προσφέροντας ενδιαφέρον 
και πλούσιο υλικό.
Το μεγάλο πλεονέκτημα 
των Stories είναι πως δεν 
χρειάζεται να προσφέρετε 
υλικό επαγγελματικού επι-
πέδου. Μάλιστα θα λέγαμε 
πως οι χρήστες προτιμούν 
πιο αυθόρμητα πλάνα και 
στιγμές, με τις οποίες μπο-
ρούν πραγματικά να ταυτι-
στούν.
Μην ξεχνάτε επίσης την 
δυνατότητα διαφήμισης 
του brand σας στα Stories  
μέσω των Facebook ADS, 
όπου λόγω του χαμηλού 
ανταγωνισμού το κόστος 
παραμένει ακόμα σχετικά 
χαμηλό.

5. Οι αναρτήσεις που φέ-
ρουν τοποθεσία, λαμβά-
νουν 79% περισσότερο 
engagement
Ναι, καλά ακούσατε! Αν μέ-
χρι τώρα αγνοούσατε την 
εμφάνιση τοποθεσίας στις 
αναρτήσεις σας, ήρθε η 
ώρα να αλλάξετε τακτική!

Υπάρχει μάλιστα και η 
συνήθης τακτική στο 
Instagram, οι χρήστες να 
ορίζουν μια διαφορετική 
τοποθεσία από την πραγ-
ματική, ώστε να λαμβάνουν 

likes και followers από διά-
φορα γεωγραφικά σημεία.

6. Το 70% των αναρτήσε-
ων δεν εμφανίζεται ποτέ, 
σε κανέναν χρήστη
Μπορεί το Instagram να 
θεωρείται ο «βασιλιάς» του 
engagement, αλλά λόγω 
του τεράστιου όγκου αναρ-
τήσεων και των αλλαγών 
που έκανε πρόσφατα στον 
αλγόριθμο του, έχει ως 
αποτέλεσμα ένα μεγάλο 
ποσοστό των αναρτήσεων 
να μην εμφανίζονται ποτέ 
σε κανέναν χρήστη.
Ο αλγόριθμος του 
Instagram «κοιτάει» πλέ-
ον πάρα πολλά στοιχεία 
για να «αποφασίσει» σε 
πόσους θα εμφανίσει τις 
αναρτήσεις ενός χρήστη, 
σε ποιούς χρήστες συγκε-
κριμένα, πόσο «ψηλά» κ.α., 
βασιζόμενος σε ένα μεγάλο 
βαθμό, στο ιστορικό αλλη-
λεπίδρασης ενός προφίλ με 
άλλα.

7. Οι χρήστες αλληλεπι-
δρούν περισσότερο με τις 
αναρτήσεις που γίνονται τις 
καθημερινές
Σύμφωνα με τα στατιστι-
κά του Sprout Social, μια 
πλατφόρμα την οποία χρη-
σιμοποιούν εκατομμύρια 
brands και agencies πα-
γκοσμίως, οι χρήστες αλ-
ληλεπιδρούν περισσότερο 
Δευτέρα έως Παρασκευή, 
με την Δευτέρα να αποτε-
λεί την πιο «ενεργή» ημέρα 
της εβδομάδας.
Ποιες είναι όμως οι καλύ-
τερες ώρες, για να κάνουμε 
μια ανάρτηση; Οι καλύτε-
ρες ώρες για να κάνουμε 

μία ανάρτηση είναι οι μεση-
μεριανές ώρες, εκτός από 
τις 15:00, η οποία δείχνει 
να είναι η χειρότερη ώρα. 
Καλό αποτέλεσμα θα δείτε 
αν κάνετε τις αναρτήσεις 
σας στις 02:00, στις 08:00 
και στις 17:00.
Παρά τις στατιστικές όμως, 
πρέπει να δοκιμάζετε δι-
αφορετικές ώρες μέσα σε 
ένα χρονικό διάστημα μερι-
κών εβδομάδων και παρα-
κολουθώντας τα insights 
να αποφασίσετε εσείς ποιες 
είναι οι ιδανικές ώρες για 
τις αναρτήσεις σας.

 -- Μπορείτε να μας 
στέλνετε τις απορίες αλλά 
και τις ερωτήσεις σας ή 
προβληματισμούς που έχε-
τε, καθώς και προβλήματα 
που αντιμετωπίζετε σχετικά 
με πωλήσεις ή τεχνολογία 
στο email: 
piliotis@enachannel.gr

Επίσης μπορείτε να δια-
βάσετε όλα τα νέα για την 
τεχνολογία αλλά και τα άρ-
θρα στο site: 
www.enanews.gr 

και στην κατηγορία: 
Οικονομία → Τεχνολογία.



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
02:00	 Αναλυτής	(Ε)
04:00	 Engine	Power	(Ε)
04:30	 Εξελίξεις	(Ε)
06:00	 Εδώ	Είμαστε	
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης		 	
	 Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
01:30	 Αναλυτής	(Ε)	
03:30 Engine Power
04:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
05:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
06:00	 Εδώ	Είμαστε
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας		 	
	 Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
00:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
03:30	 Ελληνική	Ταινία	
50:00	 Ιστορικά	Γεγονότα		
	 (Ε)	
06:00 Εδώ	Είμαστε 
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
01:30	 Πάμε	Τσάρκα
02:30	 Όλο	Υγεία
03:30	 Άνθρωποι	(Ε)
04:00	 Πυξίδα	
05:00	 Imam	Baildi	(Ε)
06:00	 Εξ	Ιστορώ
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	
	 ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι		 	
	 Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

info@enachannel.gr
18 ΑΝΑΛΥΤΗΣMEDIA

ΔΕΥΤΕΡΑ – ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00	 Real	Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

www.enachannel.gr  |  2510 231033 www.enaradio.gr
2510. 832555
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ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ ΕΠΙΧΕΙΡΩ

Το νέο πρόγραμμα 
«Εξοικονομώ Επι-
χειρώ» είναι προ-

σανατολισμένο στις πολύ 
μικρές, μικρές και μεσαίες 
επιχειρήσεις με στόχο την 
μείωση του αυξημένου 
ενεργειακού κόστους και 
του περιβαλλοντικού απο-
τυπώματος τους.

Νέο Πρόγραμμα Εξοικο-
νομώ για Επιχειρήσεις & 
Ξενοδοχεία

Ο προϋπολογισμός δημό-
σιας δαπάνης της δράσης 
ανέρχεται συνολικά σε 200 
εκατ. € και θα κατανέμεται 
διακριτά σε 100 εκατ. € για 
τους κλάδους Εμπορίου και 
Υπηρεσιών και σε 100 εκατ. 
€ για τον κλάδο Τουρισμού. 
Κάθε επιχείρηση μπορεί 
πλέον να αναβαθμιστεί 
ενεργειακά με επιδότηση 
έως και 50%!
Επιλέξιμες για τη Δράση 
είναι όλες οι επιχειρήσεις 
των κλάδων:

 D Εμπορίου
 D Υπηρεσιών
 D Τουρισμού

Για τους κλάδους εμπο-
ρίου και υπηρεσιών ενι-
σχύονται έργα συνολικού 
προϋπολογισμού ύψους 
επένδυσης έως 100.000 
ευρώ.

Για τον κλάδο του του-
ρισμού ενισχύονται έργα 
συνολικού προϋπολογι-
σμού ύψους επένδυσης 
από 50.000 ευρώ έως και 
500.000 ευρώ. Η δυνα-
μικότητα της μονάδας θα 
πρέπει να είναι έως εκατό 
(100) κλίνες.

Προϋποθέσεις συμμετο-
χής:

• Η επιχείρηση να είναι 
εν ενεργεία τουλάχι-
στον τα τελευταία 2 
έτη.

• Η έδρα της να βρίσκε-
ται εντός Ελληνικής 
Επικράτειας.

• Να λειτουργεί νόμιμα.
• Να μη κινδυνεύει από 

πτώχευση, εκκαθάριση 
ή αναγκαστική διαχεί-
ριση.

• Έχει καταταγεί βάσει 

του πρώτου Πιστοποι-
ητικού Ενεργειακής 
Απόδοσης (Α’ ΠΕΑ) σε 
κατηγορία χαμηλότερη 
ή ίση της Γ

• Να λειτουργεί απο-
κλειστικά με μία από 
τις ακόλουθες μορ-
φές: Ανώνυμη Εταιρία, 
Εταιρία Περιορισμένης 
Ευθύνης, Ομόρρυθμη 
Εταιρία ή Ετερόρρυθ-
μη Εταιρία, Ι.Κ.Ε, Ατο-
μική Επιχείρηση, Κοι-
νωνική Συνεταιριστική 
Επιχείρηση.

• Να δεσμευτεί ότι οι 
δαπάνες που περιλαμ-
βάνονται στη συγκε-
κριμένη αίτηση χρημα-
τοδότησης δεν έχουν 
χρηματοδοτηθεί, εντα-
χθεί και δεν θα υπο-
βληθούν προς έγκριση 
χρηματοδότησης σε 
άλλο πρόγραμμα. 

• Να υπάρχει ιδιοκτησία 
ή παραχώρηση χρήσης 
ή μίσθωση ή νόμιμη 
σύσταση επικαρπίας 
επί του ακινήτου για 
χρονικό διάστημα 6 
ετών μετά την ολοκλή-

ρωση της επένδυσης 
για τις μικρομεσαίες 
επιχειρήσεις.

Το πρόγραμμα θα περι-
λαμβάνει:

Ενεργειακές αναβαθμίσεις 
κτηριακών υποδομών

• Αντικατάσταση Κου-
φωμάτων.

• Τοποθέτηση/ αναβάθ-
μιση Θερμομόνωσης.

• Αναβάθμιση συστήμα-
τος Θέρμανσης/ Ψύ-
ξης.

• Αναβάθμιση συστήμα-
τος Αερισμού.

• Σύστημα παροχής Ζε-
στού Νερού Χρήσης με 
ΑΠΕ.

• Εγκατάσταση Φωτο-
βολταϊκών συστημά-
των.

• Επεμβάσεις αναβάθμι-
σης συστήματος Φωτι-
σμού τεχνολογίας LED.

• Λοιπές Παρεμβάσεις 
Εξοικονόμησης (smart 
home, συστήματα βελ-
τίωσης ποιότητας ισχύ-
ος).

Ενεργειακή αναβάθμιση 
της παραγωγικής διαδικα-
σίας
• Αναβάθμιση συστημά-

των παραγωγής και δι-
ανομής θερμικής ενέρ-
γειας.

• Αντικατάσταση κινητή-
ρων και αντλιών.

10 λόγοι για να επιλέ-
ξεις την Partners Esco 
για την ενεργειακή ανα-
βάθμιση του ακινήτου 
σου! 

1. Εμπειρία 10 ετών σε 
περισσότερα από 700 έργα 
ενεργειακής αναβάθμισης
2 Άριστη γνώση του αντι-
κειμένου
3 Πιστοποίηση και εγγύ-
ηση αποτελεσμάτων 
4. Υψηλής ποιότητας υλι-
κά και μελέτες
5. Πιστοποιημένη εται-
ρεία για την κατασκευή 
Παθητικών Κτιρίων
6. Υποστήριξη του έργου 
από εξειδικευμένους μηχα-
νικούς
7. Ακρίβεια στο συντονι-
σμό όλων των εργασιών 

και των εμπλεκόμε-ν ω ν 
συνεργείων
8. Δίκτυο συνεργατών σε 
όλη την Ελλάδα
9. Απόλυτη αξιοπιστία 
και ευθύνη διεκπεραίωσης 
του προγράμματος
10. Εταιρεία ESCo 
(Energy Services 
Company) με εγγυημένη 
απόδοση μέσω υπογρα-
φής Σύμβασης Ενεργεια-
κής Απόδοσης (ΣΕΑ) και 
με χρήση μέτρων και υπη-
ρεσιών βελτίωσης ενεργει-
ακής αποδοτικότητας για 
την ανάληψη τεχνικών και 
οικονομικών κινδύνων, με 
σκοπό την επίτευξη των 
συμφωνημένων στόχων.

Η εταιρεία μας αναλαμβά-
νει όλη τη διαδικασία του 
προγράμματος, από την αρ-
χικό έλεγχο των εγγράφων 
σας έως και την ολοκλήρω-
ση του έργου. 

Καραγιαννίδου Φωτεινή
Υπεύθυνη μάρκετινγκ & 

επικοινωνίας MBA 
Partners Esco
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Στο μισό θα βγαίνει μετά 
την επιδότηση η προαιρετι-
κή ασφάλιση του ΕΛΓΑ για 
ακαρπία και περονόσπορο

Πρόκειται για ασφάλιστρα 
που θα αφορούν:

Ομάδα 1: Ασφαλιστική κά-
λυψη για το φαινόμενο 
ακαρπίας για την καλλιέρ-
γεια της Ελιάς.
Ομάδα 2: Ασφαλιστική κά-
λυψη για το φαινόμενο της 
ακαρπίας και των έμμεσων 
ζημιών της βροχόπτω-
σης (φυτοπαθολογικών 
και γενικά δευτερογενών 
προσβολών, όπως είναι ο 
περονόσπορος και άλλες 
μυκητολογικές προσβολές) 
για τις καλλιέργειες Ροδα-
κινιάς, Βερυκοκιάς, Ακτι-
νιδιάς, Κερασιάς, Μηλιάς, 
Αχλαδιάς, Δαμασκηνιάς.
Ομάδα 3: Ασφαλιστική κά-
λυψη για τις έμμεσες ζημιές 
της βροχόπτωσης (φυτο-
παθολογικών και γενικά 
δευτερογενών προσβολών, 
όπως είναι ο περονόσπο-
ρος και άλλες μυκητολο-
γικές προσβολές για τις 
καλλιέργειες Σταφυλιού, 
Πατάτας και Ντομάτας.
Όλα τα παραπάνω αφο-
ρούν την προαιρετική 
ασφάλιση που θα εισάγει ο 
ΕΛΓΑ.

Ποιο είναι το συνολικό κό-
στος των ασφαλίστρων

Μέσα από την περιγραφή 
του Μέτρου, γίνονται και 
γνωστά τα ποσά που θα κα-
λείται να πληρώσει ο παρα-
γωγός σε ασφάλιστρα ανά 
καλλιέργεια με βάση την 
αναλογιστική μελέτη. Εφό-
σον μπει στο πρόγραμμα 
επιδότησης θα πληρώνει 
το 50% του κόστους των 
ασφαλίστρων, το οποίο εί-
ναι το εξής:

• Πατάτα: 17,2 ευρώ
• Ντομάτα: 19,7 ευρώ
• Αμπέλι: 10,1 ευρώ
• Ελιά: 4,8 ευρώ
• Ακτινίδιο: 17,3 ευρώ
• Αχλαδιά: 28,9 ευρώ
• Κερασιά: 26,8 ευρώ
• Μηλιά: 29,3 ευρώ
• Ροδακινιά: 16,6 ευρώ
• Δαμασκηνιά: 16,8 

ευρώ
• Βερικοκιά: 19,4 ευρώ

Αν δεν μπει στο πρόγραμμα 

θα πληρώνει τα διπλάσια 
ποσά.

Δικαιούχοι

Δικαιούχοι της παρέμβα-
σης είναι ενεργοί γεωργοί 
με ενεργό σχετικό ασφαλι-
στήριο για τους προαιρετι-
κούς κινδύνους. Ειδικότερα 
για τις έμμεσες προσβολές 
από βροχόπτωση θα πρέ-
πει να αποδεικνύεται ότι, 
εκ μέρους των παραγωγών, 
έχουν ληφθεί όλα τα προ-
ληπτικά μέτρα, για την υγι-
εινή των καλλιεργειών.

Επιπρόσθετα, το στρατη-
γικό σχέδιο αναφέρει πως 
θα πρέπει να αποδεικνύεται 
από μετεωρολογικά δε-
δομένα η ένταση των φαι-
νόμενων όσον αφορά τη 
βροχόπτωση και την υψηλή 
υγρασία, καθώς και οι μει-
ωμένες ώρες ψύχους, όσον 
αφορά την ακαρπία.

Πότε επέρχεται αποζημί-
ωση

Σύμφωνα με τον οδηγό του 
Μέτρου, ο ΕΛΓΑ θα παρέχει 
τα ποσά αποζημίωσης ως 
εξής:

• Ποσοστό ζημιάς κάτω 
ή ίσο του 50%: Δεν κα-
ταβάλλεται αποζημίω-
ση στον παραγωγό.

• Ποσοστό ζημιάς μετα-
ξύ 50,1-70%: Κατα-
βάλλεται αποζημίωση 
για το ποσοστό ζημιάς 
μεταξύ 50,1 και 70% 
ύψους 50% επί το 
ασφαλισμένο κεφά-
λαιο.

• Ποσοστό ζημιάς μετα-
ξύ 70,1-90%: Κατα-
βάλλεται αποζημίωση 
για το ποσοστό ζημιάς 
μεταξύ 50,1 και 90% 
ύψους 60% επί το 
ασφαλισμένο κεφά-
λαιο.

• Ποσοστό ζημιάς με-
ταξύ άνω του 90%: 
Καταβάλλεται απο-
ζημίωση για το ποσο-
στό ζημιάς άνω του 
50,1% ύψους 70% επί 
το ασφαλισμένο κεφά-
λαιο.

Γιώργος Κοντονής
Agronews

Στο μισό μετά την επιδότηση η έξτρα ασφάλιση 
ΕΛΓΑ για ακαρπία και περονόσπορο

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ
«ΑΓΡΟΤΙΚΗ ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΤΗΣ ΕΛΛΑΔΑΣ 2014 – 2020»

ΜΕΤΡΟ 4
Επενδύσεις σε υλικά στοιχεία του ενεργητικού

ΥΠΟΜΕΤΡΟ 4.3
«Στήριξη για επενδύσεις σε υποδομές που συνδέονται με την ανάπτυξη, τον εκσυγχρονισμό 

ή την προσαρμογή της γεωργίας και της δασοκομίας»
ΔΡΑΣΗ 4.3.1

«Υποδομές εγγείων βελτιώσεων».

Η πίστωση προέρχεται από το Πρόγραμμα «Αγροτική Ανάπτυξη της Ελλάδας 2014 – 2020» 
με συγχρηματοδότηση από το Ε.Γ.Τ.Α.Α.

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΔΗΜΟΠΡΑΣΙΑΣ
της πράξης:

«ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΚΑΙ ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΗ Η/Μ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΥ ΓΙΑ ΤΟΝ ΕΚΣΥΓΧΡΟΝΙΣΜΟ ΚΑΙ ΤΟΝ ΕΛΕΓΧΟ ΤΩΝ ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ ΑΡΔΕΥΣΗΣ 
ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΒΑΛΑΣ»

Ο Δήμος Καβάλας, προκηρύσσει ανοιχτό διεθνή διαγωνισμό [ΜΕΣΩ ΤΟΥ ΕΘΝΙΚΟΥ ΣΥΣΤΗΜΑΤΟΣ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΩΝ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΣΥΜΒΑΣΕΩΝ 
(Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.)] για την ανάθεση της προμήθειας «ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΚΑΙ ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΗ Η/Μ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΥ ΓΙΑ ΤΟΝ ΕΚΣΥΓΧΡΟΝΙΣΜΟ ΚΑΙ ΤΟΝ ΕΛΕΓΧΟ 
ΤΩΝ ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ ΑΡΔΕΥΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΒΑΛΑΣ» (CPV: 32441100-7 «Τηλεμετρικό Σύστημα Παρακολούθησης» και 32441200-8 Εξοπλι-
σμός τηλεμετρίας και ελέγχου), Κωδικός ΝUTS: EL515, με προϋπολογισμό 1.768.868,00 € (πλέον Φ.Π.Α. 24%), 2.193.396,32 €.

Η παρούσα προμήθεια αφορά στην δημιουργία και εγκατάσταση ενός συστήματος τηλεμετρίας/τηλε-ελέγχου θα δίνεται η δυνατότητα στον/στους 
διαχειριστή/-στες του προγράμματος, να επιτύχουν την βέλτιστη λειτουργία του αρδευτικού συστήματος – με την μέγιστη αξιοποίηση του υδατικού 
δυναμικού και μείωσης απωλειών του, ενώ με τον σωστό χειρισμό λειτουργίας των αντλιών θα υπάρχει και ένα επιπρόσθετο όφελος στην δραστική 
μείωση του λειτουργικού κόστους.

Προσφέρεται ελεύθερη, πλήρης, άμεση και δωρεάν ηλεκτρονική πρόσβαση στα έγγραφα της σύμβασης στον ειδικό, δημόσια προσβάσιμο χώρο, «ηλε-
κτρονικοί διαγωνισμοί» της πύλης  https://portal.eprocurement.gov.gr/webcenter/portal/TestPortal, καθώς  και  στην  ιστοσελίδα της αναθέτουσας 
αρχής (www.kavala.gov.gr, στην διαδρομή: ΕΠΙΚΑΙΡΟΤΗΤΑ – ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΙ)

Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα, ή ενώσεις αυτών που είναι εγκατεστημένα σε:
Α) σε κράτος-μέλος της Ένωσης,
β) σε κράτος-μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.),
γ) σε τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό ανάθεση δημόσια σύμβαση καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1, 2, 
4 , 5, 6 και 7 και τις γενικές σημειώσεις του σχετικού με την Ένωση Προσαρτήματος I της ως άνω Συμφωνίας, καθώς και
δ) σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ΄ της παρούσας παραγράφου και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με την 
Ένωση σε θέματα διαδικασιών ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων.

Ως ημερομηνία και ώρα λήξης της προθεσμίας υποβολής των προσφορών ορίζεται η 12/04/2024, ημέρα Παρασκευή  και ώρα 15:00  και  ως  ημερο-
μηνία  και  ώρα ηλεκτρονικής αποσφράγισης  του (υπό)φακέλου «Δικαιολογητικά Συμμετοχής-Τεχνική Προσφορά» ορίζεται η 16/04/2024, ημέρα Τρίτη 
και ώρα 11:00, ενώ η ηλεκτρονική Αποσφράγιση του (υπό)φακέλου «Οικονομική Προσφορά», κατά την ημερομηνία και ώρα που θα ορίσει η αναθέ-
τουσα αρχή, εφόσον η οικονομική προσφορά των διαγωνιζομένων, θα συνταχθεί και θα υποβληθεί σύμφωνα με αντίστοιχα άρθρα του ν. 4412/2016.

Η επιλογή του Αναδόχου, θα γίνει σύμφωνα με την «ανοικτή διαδικασία» του άρθρου 27 του ν. 4412/2016 και υπό τις προϋποθέσεις του νόμου αυτού. 

Κριτήριο για την ανάθεση της σύμβασης είναι πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά, βάσει βέλτιστης σχέσης ποιότητας – τιμής.

Κάθε  προσφέρων  μπορεί να υποβάλει μόνο  μία  προσφορά. 

Δεν επιτρέπεται η υποβολή εναλλακτικών προσφορών. 

Δε γίνονται δεκτές προσφορές για μέρος του αντικειμένου της σύμβασης.

Οι προσφορές υποβάλλονται από τους  ενδιαφερόμενους ηλεκτρονικά στη Διαδικτυακή πύλη https://portal.eprocurement.gov.gr/webcenter/portal/
TestPortal του συστήματος ΕΣΗΔΗΣ, μέχρι την καταληκτική ημερομηνία και ώρα που ορίζει η παρούσα, στην Ελληνική Γλώσσα, σε ηλεκτρονικό 
φάκελο, σύμφωνα με τα αναφερόμενα στον ν.4412/2016, ιδίως στα άρθρα 36 και 37 και στην κατ’ εξουσιοδότηση της παρ. 5 του άρθρου 36 του 
ν.4412/2016  εκδοθείσα  υπ΄ αριθμ. 64233/08.06.2021 (Β΄2453/ 09.06.2021) Κοινή Απόφαση των Υπουργών Ανάπτυξης και Επενδύσεων και Ψηφι-
ακής Διακυβέρνησης, με θέμα «Ρυθμίσεις τεχνικών ζητημάτων που αφορούν την ανάθεση των Δημοσίων Συμβάσεων Προμηθειών και Υπηρεσιών με 
χρήση των επιμέρους εργαλείων και διαδικασιών του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ)» (εφεξής Κ.Υ.Α. ΕΣΗΔΗΣ 
Προμήθειες και Υπηρεσίες).

Για τη συμμετοχή στο διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση εγγυητικής επιστολής ύψους τριάντα πέντε χιλιάδων τριακοσίων εβδομήντα επτά ευρώ και 
τριάντα έξι λεπτών (35.377,36 €) και ισχύ για τριάντα (30) ημέρες μετά τη λήξη του χρόνου ισχύος της προσφοράς του άρθρου 2.4.5 της Διακήρυξης. 

Ο χρόνος ισχύος των προσφορών είναι δώδεκα (12) μήνες μετά την ημέρα διεξαγωγής του διαγωνισμού.

Η προμήθεια είναι ενταγμένη στο Μέτρο 4: «Επενδύσεις σε υλικά στοιχεία του ενεργητικού», ΥΠΟΜΕΤΡΟ 4.3: «Στήριξη για επενδύσεις σε υποδομές 
που συνδέονται με την ανάπτυξη, τον εκσυγχρονισμό ή την προσαρμογή της γεωργίας και της δασοκομίας», ΔΡΑΣΗ 4.3.1: «Υποδομές εγγείων βελτιώ-
σεων» του Προγράμματος Αγροτική Ανάπτυξη της Ελλάδας 2014 – 2020 με Κωδικό Ο.Π.Σ.Α.Α. (0036156672), συγχρηματοδοτείται από το Ε.Γ.Τ.Α.Α. 
και συγκεκριμένα από την ΣΑΕ 082/1 (αριθ. ενάριθμου έργου 2023ΣΕ08210008).

Προβλέπεται η χορήγηση προκαταβολής στον Ανάδοχο, μέχρι του είκοσι τοις εκατό (20%) της αξίας της σύμβασης χωρίς Φ.Π.Α..
Η συνολική προθεσμία εκτέλεσης της προμήθειας, ορίζεται σε δεκαοκτώ (18) μήνες από την ημέρα υπογραφής της σύμβασης. Οι αποκλειστικές και 
ενδεικτικές τμηματικές προθεσμίες του έργου αναφέρονται στην Ε.Σ.Υ.
Για τη δημοπράτηση του έργου έχει εκδοθεί η υπ’ αριθμ. 258721-07-2023 Προέγκριση δημοπράτησης της Ειδικής Υπηρεσίας Διαχείρισης ΠΑΑ 2014-
2020.

Το αποτέλεσμα της δημοπρασίας θα εγκριθεί από το αρμόδιο όργανο του Δήμου Καβάλας.

Προκήρυξη της σύμβασης έχει αποσταλεί με ηλεκτρονικά μέσα για δημοσίευση στις 04/03/2024 στην Υπηρεσία Εκδόσεων της Ευρωπαϊκής Ένωσης. 
Έλαβε αριθμό 133631-2024 και δημοσιεύθηκε στις 05/03/2024.

Το έργο χρηματοδοτείται από το Πρόγραμμα "Αγροτική Ανάπτυξη της Ελλάδας 2014 - 2020" με συγχρηματοδότηση από το Ε.Γ.Τ.Α.Α. 
και συγκεκριμένα από την ΣΑ 082/1.

Ο Κωδικός ΣΑΕ του έργου είναι 082/1 (αριθ. ενάριθμου έργου2023ΣΕ08210008).

Ο Δήμαρχος Καβάλας

Μουριάδης Θεόδωρος

ΕΛΛΗΝΙΚΗΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ & ΘΡΑΚΗΣ

ΝΟΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ

ΕΥΡΩΠΑΙΚΗ ΕΝΩΣΗ
ΕΥΡΩΠΑΙΚΟ ΓΕΩΡΓΙΚΟ ΤΑΜΕΙΟ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ 

ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ (Ε.Γ.Τ.Α.Α.)
Η Ευρώπη επενδύει στις αγροτικές περιοχές

Α. Π. 6797/06-03-2024
ΑΔΑ: 91ΜΞΩΕ6-ΛΦ9 

Με τη συγχρηματοδότηση της Ελλάδας και της Ευρωπαϊκής Ένωσης

Περίληψη Διακήρυξης_Π.Α.Α. 2014 - 2020

Το νέο Μέτρο «Επιδότησης Ασφαλίστρων» ύψους 222 εκατ. ευρώ εισάγει η τροποποίηση της ΚΑΠ, το οποίο θα χρηματοδοτεί το 50% 
των ασφαλίστρων των παραγωγών που θέλουν να ασφαλιστούν για κινδύνους εκτός των όσων καλύπτει υποχρεωτικά ο ΕΛΓΑ.
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Οι παραπάνω καταχωρήσεις δεν αποτελούν διαφημιστικό προϊόν αλλά ενημέρωση των αναγνωστών
ΕΜΦΑΝΙΖΟΝΤΑΙ ΤΑ ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΜΕΧΡΙ ΤΗΝ ΗΜΕΡΑ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗΣ ΤΗΣ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ

ΚΑΒΑΛΑ

ΕΛΕΥΘΕΡΟΥΠΟΛΗ

ΧΡΥΣΟΥΠΟΛΗ

ΘΑΣΟΣ
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Φιλελλήνων 2, 65302 Καβάλα | Τηλ.: 2511 104 227 | E-mail: beeprojectkva@gmail.com | www.bee-realestate.gr

  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

bee-realestate.gr

Χαρακτηριστικά
176 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
2 Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 3
Επίπεδα: 2
WC: 2
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 2021

Μεζονέτα
Βύρωνας (Καβάλα)
250.000 € 1.420 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-46

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
135.000€ 1.552/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
126 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.492/τ.μ. Κωδικός: 351001-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : ΑΝΤΛΙΑ ΘΕΡ-
ΜΟΤΗΤΑΣ
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
180.000 € 2.118 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-24

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 270.000€ 2.523€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 107 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-
σκευής : 2002

Κωδικός: 351001-28
___________________

Μονοκατοικία, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 180.000€ 
1.314€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 137 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, Επίπεδα: 3, WC: 3, 
Θέρμανση: Κεντρική Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2017.

Κωδικός: 351001-32
 ___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351001-11
___________________

Διαμέρισμα, Αγ. Ιωάννης (Καβά-
λα), 70.000€ 660€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 106 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0.5, Θέρμανση: Κλιματι-
σμός, Έτος Ανακαίνισης: 2000.

Κωδικός: 351001-2038
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 1150.000€ 
1.643€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 70 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-

σκευής: 2009.
Κωδικός: 351001-49

___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351001-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..
Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 110.000€ 
2.037€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351001-34
___________________

Διαμέρισμα, Ποταμούδια (Κα-
βάλα) 47.000€ 922€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 51 τ.μ.,1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 

Όροφος: 0, Θέρμανση: Αυτόνομη 
Πετρέλαιο,  Έτος Κατασκευής: 
2007, Έτος Ανακαίνισης: 2021.
Κωδικός: 351001-60

___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 145.000€ 
2.132€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός:  351001-35
 ____________________

Διαμέρισμα, Πύργος (Ελευθε-
ρές), 2.000.000€ 31.746€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 63 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2019

Κωδικός: 351001-38

2511 104 227
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«Φτερά» έβγαλαν 
6.000 ευρώ από τον 
τραπεζικό λογαριασμό 
μιας 66χρονης και του 
43χρονου γιου της, από 
την Ιστιαία της Εύβοιας, 
καθώς έπεσαν θύματα 
απατεώνων «λογιστών».

Το περιστατικό συνέβη 
το μεσημέρι της Τρίτης, 
όταν άρχισαν να δέχονται 
τηλεφωνικές κλήσεις 
από έναν άνδρα ο οποίος 
προσποιούμενος τον 
λογιστή τους κατάφερε 
να τους πείσει ότι έκανε 
ενέργειες για να λάβουν το 

«market pass». Τελικά, οι 
απατεώνες έπεισαν μητέρα 
και γιο να πάνε σε ΑΤΜ, 
να χρησιμοποιήσουν την 
χρεωστική τους κάρτα και 
τελικά να τους αρπάξουν 
6.000 ευρώ.

Όταν πλέον η 66χρονη και 
ο 43χρονος κατάλαβαν ότι 
τελικά δεν συνομιλούσαν 
με τους λογιστές τους 
ήταν πολύ αργά, ενώ 
ενημερώθηκε και η 
συνεργαζόμενη τράπεζα.

Πηγή: newsbeast.gr

Απάτη με το Μarket Pass  
«Φτερά» έβγαλαν 6.000 ευρώ από τον τραπεζικό λογαριασμό 
66χρονης και του γιου της στην Εύβοια

ΔΙΚΗΓΟΡΟΙ

Εγκληματική οργάνωση, 
τα μέλη της οποίας 
εισήγαγαν και 
παρήγαγαν χημικά 
προϊόντα για τη νόθευση 
καυσίμων, διακινούσαν 
νοθευμένα καύσιμα και 
εισήγαγαν παράνομα 
αιθυλική αλκοόλη για 
τη νόθευση ποτών 
κατάφερε να εξαρθρώσει 
η αστυνομία. Συνολικά 
έχουν συλληφθεί 20 μέλη 
της οργάνωσης, μεταξύ των 
οποίων και το αρχηγικό, 
ενώ κατηγορούνται ακόμα 
10.

Συνολικά εντοπίστηκαν 
έξι πρατήρια υγρών 
καυσίμων με νοθευμένα 
και λαθραία καύσιμα, 
με τους διαφυγόντες 
φόρους και δασμούς να 
ξεπερνούν τα 1.200.000 
ευρώ.

Σύμφωνα με τη σχετική 
ανακοίνωση της 
Αστυνομίας η εγκληματική 
οργάνωση εξαρθρώθηκε 
από τη Διεύθυνση 
Οικονομικής Αστυνομίας, 
υπό τον συντονισμό των 
συναρμόδιων φορέων 

από το Συντονιστικό 
Επιχειρησιακό Κέντρο 
(ΕΛΥΤ, Δ’ ΤΕΣ, Τελωνείο 
Οινόης) και με τη συνδρομή 
της Διεύθυνσης Ασφάλειας 
Αττικής, εξαρθρώθηκε 
εγκληματική οργάνωση, τα 
μέλη της οποίας εισήγαγαν 
και παρήγαγαν χημικά 
προϊόντα για τη νόθευση 
καυσίμων, διακινούσαν 
νοθευμένα καύσιμα και 
εισήγαγαν παράνομα 
αιθυλική αλκοόλη για τη 
νόθευση ποτών.
Σε βάρος των 
σ υ λ λ η φ θ έ ν τ ω ν 
σχηματίσθηκε δικογραφία 
για -κατά περίπτωση- 
εγκληματική οργάνωση, 
λαθρεμπορία υγρών 
καυσίμων και αιθυλικής 
αλκοόλης, νομιμοποίηση 
εσόδων από εγκληματικές 
δραστηριότητες, αποδοχή 
και διάθεση προϊόντων 
εγκλήματος, καθώς και για 
παράβαση των νόμων περί 
όπλων, περί ανταγωνισμού 
και των κανόνων ρύθμισης 
της αγοράς προϊόντων.

Ειδικότερα, από την 
ενδελεχή έρευνα και μετά 
από κατάλληλη αξιοποίηση 

π λ η ρ ο φ ο ρ ι α κ ώ ν 
στοιχείων και με τη χρήση 
ειδικών ανακριτικών 
τεχνικών, προέκυψε η 
συγκρότηση δομημένης 
και με διαρκή δράση 
εγκληματικής οργάνωσης, 
τα μέλη της οποίας 
δραστηριοποιούνταν στη 
συστηματική εισαγωγή 
από τη Βουλγαρία χημικών 
προϊόντων, με σκοπό 
τη νοθεία καυσίμων και 
αιθυλικής αλκοόλης, χωρίς 
την καταβολή φόρων 
και δασμών. Παράλληλα, 
ε κ μ ε τ α λ λ ε υ ό μ ε ν ο ι 
τη νόμιμη λειτουργία 
εταιρείας απολυμαντικών, 
λειτουργούσαν και 
παράνομο εργοστάσιο 
παρασκευής χημικών 
διαλυτών κατάλληλων για 
νόθευση καυσίμων.

Προς τον σκοπό 
αυτό, ο αρχηγός της 
εγκληματικής οργάνωσης 
είχε συγκροτήσει -3- 
ανεξάρτητες υποομάδες, 
με κατάλληλη υποδομή 
και τεχνικό εξοπλισμό. Από 
αυτές οι δύο ασχολούνταν 
με τη διοχέτευση χημικών 
διαλυτών σε πρατήρια 
υγρών καυσίμων, είτε 
μέσω της εισαγωγής 
τους από τη Βουλγαρία 
είτε λειτουργώντας το 
παράνομο εργοστάσιο 
παραγωγής αυτών, ενώ 
η τρίτη στη μεταφορά 
λαθραίας αιθυλικής 
αλκοόλης σε ποτοποιίες, 
μέσω των οποίων 
ακολούθως διοχετεύονταν 
στην εγχώρια αγορά για 
κατανάλωση.

Τα μέλη των υποομάδων 
είχαν συγκεκριμένους 

ρόλους, όπως: η αναζήτηση 
χημικών διαλυτών, 
αποθηκευτικών χώρων και 
φορτηγών οχημάτων, η 
συνεννόηση με τα μέλη της 
εγκληματικής οργάνωσης 
της Βουλγαρίας, για τον 
χρόνο και τρόπο εισαγωγής 
των χημικών διαλυτών, 
καθώς και τη μετέπειτα 
μεταφορά και αποθήκευση,
η ανεύρεση και παραγγελία 
πρώτων υλών για την 
παραγωγή χημικών 
διαλυτών, η εποπτεία της 
διαδικασίας παραγωγής 
και μεταφοράς των 
διαλυτών και η προμήθεια 
και διακίνηση της λαθραία 
εισαγόμενης αιθυλικής 
αλκοόλης σε επιχειρήσεις 
εμπορίας αλκοολούχων 
ποτών.
Ως βασικό χώρο για 
τις δραστηριότητές 
τους χρησιμοποιούσαν 
χώρο στάθμευσης 
φορτηγών οχημάτων 
στον Ασπρόπυργο, όπου 
κατέληγαν τόσο οι 
ποσότητες της αιθυλικής 
αλκοόλης όσο και οι 
ποσότητες των χημικών 
διαλυτών και των 
νοθευμένων καυσίμων.

Πιο αναλυτικά, 
χρησιμοποιούνταν δύο 
αποθηκευτικοί χώροι 
στη Δυτική Αττική, στους 
οποίους έφταναν αρχικά 
οι χημικοί διαλύτες από τη 
Βουλγαρία και στη συνεχεία 
κατέληγαν στον ανωτέρω 
χώρο στάθμευσης, όπου 
πραγματοποιούνταν η 
νόθευση του αγνώστου 
προελεύσεως καυσίμου.

Παράλληλα, σε τρίτο χώρο, 
ανεξάρτητο από τους δυο 

προηγούμενους, υπήρχε 
έδρα εταιρείας, η οποία 
λόγω της δραστηριότητάς 
της προμηθευόταν όλα 
τα απαραίτητα χημικά 
υλικά, για την παραγωγή 
παράνομων χημικών 
διαλυτών, οι οποίοι αμέσως 
μετά κατέληγαν στον ίδιο 
χώρο στάθμευσης, ώστε να 
διοχετευτούν με βυτιοφόρα 
υγρών καυσίμων στα 
πρατήρια.

Αναφορικά με την 
προμήθεια και διακίνηση 
της αιθυλικής αλκοόλης, 
εκμεταλλεύονται το δίκτυο 
που διατηρεί το αρχηγικό 
μέλος για το λαθρεμπόριο 
καυσίμων και οι ποσότητες 
αποθηκεύονται στις 
ίδιες εγκαταστάσεις, απ’ 
όπου παραλαμβάνονται 
από μέλος της τρίτης 
υποομάδας, είτε με το δικό 
του όχημα είτε με οχήματα 
από εταιρεία ενοικιάσεων, 
ώστε να παραδοθούν 
στη συνέχεια σε πελάτες- 
ποτοποιίες και επιχειρήσεις 
εμπορίας αλκοολούχων 
ποτών.

Για την αποδόμηση της 

εγκληματικής οργάνωσης, 
π ρ α γ μ α τ ο π ο ι ή θ η κ ε 
βραδινές ώρες της 
Τρίτης, 5 Μαρτίου 2024, 
στοχευμένη αστυνομική 
επιχείρηση, αφού τα μέλη 
της οργάνωσης είχαν 
προβεί στην παραγωγή 
τριάντα τόνων χημικών 
διαλυτών, την μεταφορά 
αυτών με φορτηγό όχημα 
στον χώρο στάθμευσης 
στον Ασπρόπυργο και την 
μετάγγιση των χημικών 
διαλυτών σε βυτιοφόρο 
όχημα, το οποίο στη 
συνέχεια μετέβη σε 
πρατήριο υγρών καυσίμων 
στην Αθήνα.

Κατά τη διάρκεια 
της επιχείρησης 
π ρ α γ μ α τ ο π ο ι ή θ η κ α ν 
έρευνες σε -6- πρατήρια 
υγρών καυσίμων, -1- χώρο 
στάθμευσης φορτηγών 
οχημάτων, -7- οικίες, -2- 
αποθήκες, -1- εταιρεία 
παραγωγής απολυμαντικών 
και χονδρικού εμπορίου 
χημικών προϊόντων 
βιομηχανικής χρήσης, 
-1- εταιρεία χονδρικού 
εμπορίου ποτών και -2- 
ποτοποιίες.

Στη «φάκα» εγκληματική οργάνωση που νόθευε και διακινούσε καύσιμα 
1,2 εκατ. ευρώ οι διαφυγόντες φόροι | 20 συλλήψεις
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Προγραμματισμένη συνά-
ντηση με τον Υφυπουργό 
Αθλητισμού Γιάννη Βρού-
τση είχε ο βουλευτής Κα-
βάλας της Ν.Δ Νίκος Πα-
ναγιωτόπουλος μαζί με τον 
εντεταλμένο περιφερειακό 
σύμβουλο ΑΜ-Θ για θέ-
ματα αθλητισμού , Στέλιο 
Ιγνατιάδη.

Συζητήθηκαν εκκρεμή ζητή-
ματα αθλητικών υποδομών 
της περιοχής μας, ειδικό-
τερα οι παρεμβάσεις που 
επείγουν στο στάδιο «Ανθή 
Καραγιάννη» και η χρημα-
τοδότηση του κλειστού γυ-
μναστηρίου Νέας Περαμου 
Δήμου Παγγαίου .

Συζήτησε για τις παρεμβάσεις στο “Ανθή Καραγιάννη” ο 
Νίκος Παναγιωτόπουλος με τον Υφυπουργό Αθλητισμού

Οαθλητής από την Ελευθε-
ρούπολη, Γαβριήλ Αραμπα-
τζής έπιασε στους αγώνες 
στο Σχηματάρι το όριο για 
το Παγκόσμιο Πρωτάθλημα 
Στίβου της κατηγορίας Τ20 

που θα γίνει στο Κόμπε της 
Ιαπωνίας, αλλά και για τους 
Παραολυμπιακούς Αγώνες 
στο Παρίσι.

Μπράβο Γαβριήλ!

Ο Γαβριήλ Αραμπατζής από την Ελευθερούπολη έπιασε το 
όριο για το Παγκόσμιο Πρωτάθλημα Στίβου

Η απόφαση Τοψίδη ανα-
φέρει:

«Η παρούσα πράξη πε-
ριλαμβάνει την εκτέλε-
ση επειγουσών εργασιών 
αποκατάστασης φθορών 
και συντήρησης στο Στά-
διο Ανθή Καραγιάννη με 
σκοπό τη βελτίωση των 
συνθηκών πρόσβασης, πα-
ραμονής εντός του σταδίου 
και άθλησης για αθλητές, 
διαιτητές, προπονητές και 
κοινό.

Οι κύριες εργασίες που 

πρόκειται να εκτελε-
στούν είναι οι παρακά-
τω:

1. Μόνωση αρμών διαστο-
λής του γηπέδου.

2. Αντικατάσταση υαλο-
στασίων, επισκευή διαβρω-
μένων ή κατεστραμμένων 
κιγκλιδωμάτων και βαφή 
πλαισίων και κιγκλιδωμά-
των.

3. Επισκευές σε WC.

4. Επισκευή μηχανισμού 

ανοίγματος κεντρικών θυ-
ρών κοινού.

5. Επεμβάσεις-επισκευές σε 
ηλεκτρολογικές εγκαταστά-
σεις.

6. Αντικατάσταση κλειδα-
ριών σε εσωτερικές πόρτες 
WC και αποδυτηρίων με 
νέες με ενιαίο κλειδί.

7. Αντικατάσταση εσχαρών.

8. Επιδιόρθωση με επισκευ-
αστικό κονίαμα σε θέσεις 
αποκάλυψης οπλισμών».

Με απόφαση Τοψίδη προχωρούν έργα αξίας 70.000 ευρώ στο 
γήπεδο “Ανθή Καραγιάννη”
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Επιστροφή στις επιτυ-
χίες για την ομάδα της 
Καβάλας, ύστερα από 
ένα εξαιρετικό ξεκίνη-
μα, όπου πήρε διαφορά 
14 πόντους – Το παιχνί-

δι παρακολούθησε και η 
Βούλα Πατουλίδου που 
βραβεύτηκε από τη διοί-
κηση

Με νίκη συνέχισαν τα κο-

ρίτσια των Πανθήρων στο 
πρωτάθλημα της Α2 γυναι-
κών στο μπάσκετ, καθώς 
για την 19η αγωνιστική 
επικράτησαν του Πανορά-
ματος με σκορ 62-53. Έτσι, 

η ομάδα της Καβάλας δια-
τηρήθηκε στην 3η θέση του 
πρωταθλήματος και καθώς 
απομένουν 6 αγώνες για 
τη λήξη της κανονικής δι-
άρκειας, κάθε παιχνίδι θα 
πρέπει να αντιμετωπίζεται 
με ξεχωριστή προσοχή.

Με αυτό ως σκέψη, τα κο-
ρίτσια της Καβάλας μπή-
καν πολύ δυνατά στο Α’ 
δεκάλεπτο, κερδίζοντας 
τον έλεγχο του παιχνιδιού, 
με πολύ καλή κυκλοφορία, 
υψηλά ποσοστά ευστοχί-
ας και ένταση στην άμυ-
να, φέρνοντας τη διαφορά 
στους 14 (24-10). Ωστόσο, 
στα επόμενα τρία δεκάλε-
πτα, το Πανόραμα ισορρό-
πησε το παιχνίδι, εμφάνισε 
καλά ποσοστά ευστοχίας 
και οι δύο ομάδες σκόρα-
ραν με τον ίδιο ρυθμό στα 

επιμέρους δεκάλεπτα. Αν 
και η διαφορά παρέμενε 
ίδια στο τέλος των δεκα-
λέπτων, το ματς είχε τρο-
μερό ενδιαφέρον και ήταν 
φανερό πως η ομάδα της 
Θεσσαλονίκης θα πάλευε 
μέχρι τέλους. Έτσι, το τρί-
ποντο της Μπαξεβάνου 
έφερε το σκορ στο 60-53, 
με μόλις 70 δευτερόλεπτα 
να απομένουν για το τέλος. 
Η απάντηση ήταν άμεση 
στην επόμενη επίθεση, με 
το καλάθι της Πετρουσέφ-
σκα να διαμορφώνει το τε-
λικό σκορ και να σφραγίζει 
ακόμα μία σημαντική νίκη 
για την ομάδα μας απέναντι 
σε μια αξιόμαχη και ποιοτι-
κή ομάδα.

«Συγχαρητήρια στα κορί-
τσια μας για την εμφάνιση 
και την εξαιρετική αντίδρα-
ση που έβγαλαν μετά την 
ήττα στις Σέρρες.

Ευχαριστούμε θερμά τους 
φίλους μας που ήρθαν για 
άλλη μια φορά να μας υπο-
στηρίξουν, στο καθιερω-
μένο πλέον ραντεβού του 
γυναικείου μπάσκετ της Κα-
βάλας», αναφέρει η ανακοί-
νωση του Συλλόγου!

Δεκάλεπτα – Πόντοι
Δεκάλεπτα: 24-10, 40-26, 
53-38, 62-53

Πάνθηρες Καβάλας (Χαντέ-
λης-Λογοθέτης): Τσάντα 9 
(3), Παναγιωτίδου 2, Μα-
ραβέγια 12 (2), Γαϊτάνη 9 
(2), Τριανταφύλλου 9, Λυ-
κάκη 4, Πετρουσέφσκα 8, 
Μαμαλίγκατζη 9 (1), Παπα-
δοπούλου.
ΑΣ Πανόραμα (Διαβολεμέ-
νου-Ριτζαλέου): Τσαλή 11 
(2), Παπαϊωάννου 7 (1), 
Μπαξεβάνου 10 (1), Βατσι-
τσίδου 9 (1), Καλογρίδου 3 
(1), Αργυρού 5 (1), Βασλα-
ματζή, Παπαδοπούλου, Δα-
δαλη, Νάκη 8 (2).

Βραβεύτηκε η Βούλα 
Πατουλίδου

Στον απόηχο του παιχνιδιού 
με το Πανόραμα, οι Πάνθη-
ρες υποδέχτηκ και βράβευ-
σε την Βούλα Πατουλίδου! 
Η χρυσή Ολυμπιονίκης μας, 
αποδέχτηκε την πρόσκληση 
της Διοίκησης και παρευ-
ρέθηκε στο κλειστό «Αλε-
ξάνδρα Δήμογλου» όπου 
συνομίλησε με τις παίκτριες 
και τα τεχνικά επιτελεία των 
ομάδων, πριν την έναρξη 
του αγώνα. Η παρουσία της 
είχε ως σκοπό να αναδει-
χθεί η Παγκόσμια Ημέρα 
της Γυναίκας και να τιμηθεί, 
στο πρόσωπό της, ολόκλη-
ρο το Γυναικείο Φύλο!

Πάνθηρες Καβάλας 
Νίκη (62-53 το Πανόραμα) και παραμονή στην 3η θέση

Με το εύστοχο πέναλ-
τι του Τζελίδη στο 78ο 
λεπτό πήρε ακόμα ένα 
σπουδαίο διπλό, σ’ ένα 

παιχνίδι όπου κυριάρχη-
σε η ένταση και η δύνα-
μη

Το «τραίνο» του ΑΟΚ δεν 
έκανε στάση ούτε στην Κο-
μοτηνή, στην πορεία του 
προς την επιστροφή στη 
Super League 2. Το συ-
γκρότημα του Τίμου Καβα-
κά πήρε τη νίκη στην έδρα 
του Πανθρακικού με 0-1 
διευρύνοντας έτσι ακόμα 
περισσότερο το εντυπωσια-
κό σερί του (13) και κάνο-
ντας ακόμα ένα σημαντικό 
βήμα προς την κατάκτηση 
του τίτλου!

Ο αγώνας κόντρα στον 
Πανθρακικό ήταν (θεωρη-
τικά) το πιο δύσκολο τεστ 

που είχε το «καραβάκι» 
στις αγωνιστικές που απο-
μένουν μέχρι το τέλος της 
αγωνιστικής περιόδου, και 
σ’ αυτό έκανε αυτό που ξέ-
ρει να κάνει! Να κερδίζει!

Η νίκη αυτή πάντως δεν 
ήρθε εύκολα για την Καβά-
λα, μιας και οι γηπεδούχοι 
απ’ ότι φάνηκε ξεκάθαρα 
στον αγωνιστικό χώρο, ήθε-
λαν πάρα πολύ να πάρουν 
ένα θετικό αποτέλεσμα. Γι’ 
αυτό και η αναμέτρηση είχε 
ένταση, πάθος αλλά και 
τις… γνωστές διαμαρτυρί-
ες περί διαιτητικής εύνοιας 

και όλα τα (γνωστά, τετριμ-
μένα, χιλιοειπωμένα και 
εντέλει ανάξια σχολιασμού) 
συναφή!

Ο ΑΟΚ μπήκε πολύ δυνατά 
στο παιχνίδι και κυριάρχησε 
στο 1ο μέρος, όπου έχασε 
σημαντικές ευκαιρίες για 
να σκοράρει με τους Καρα-
κώστα και Παπαδόπουλο. 
Στην επανάληψη ο Παν-
θρακικός ανέβασε την από-
δοση του αλλά δεν απείλη-
σε ουσιαστικά την εστία του 
Αστρά. Το παιχνίδι κρίθηκε 
με εύστοχο πέναλτι του ψύ-
χραιμου Τζελίδη στο 78ο 

λεπτό, το οποίο κέρδισε ο 
Μέτσε. Προηγουμένως οι 
γηπεδούχοι είχαν μείνει με 
10 παίκτες λόγω αποβολής 
του Σίλβα, ενώ λίγα λεπτά 
μετά το 1-0 αποβλήθηκε 
και Δημητριάδης.

Η Καβάλα ξεκίνησε το παι-
χνίδι με τους Αστρά, Κα-
ζαντζίδη, Περδίκη, Σμίλτο, 
Δημητριάδη, Δαλιανόπου-
λο, Μέτσε, Καρακώστα, 
Σαμπανίδη, Γκέκα και Πα-
παδόπουλο. Αγωνίστηκαν 
και οι Λαγός, Τζελίδης και 
Στοϊνοβιτς.

ΑΟ Καβάλα: 
Πέρασε (και) από την Κομοτηνή! 0-1 τον Πανθρακικό

Η ομάδα της Χρυσούπο-
λη πήρε τη νίκη στη Ν. 
Μηχανιώνα από τον Πο-
σειδώνα με 1-2 με γκολ 
του Σεα στο 86ο λεπτό 
– Όλα τα αποτελέσματα 
της 26ης αγωνιστικής 
και η βαθμολογία

Επέστρεψε στις νίκες η 
ομάδα του Νέστου, που 
στο πλαίσιο της 26ης αγω-
νιστικής στον 1ο όμιλο της 
Γ’ Εθνικής κέρδισε στη Ν. 
Μηχανιώνα τον τοπικό Πο-
σειδώνα με 1-2, με μεγάλο 
πρωταγωνιστή τον Σέα που 
πέτυχε και τα δύο τέρματα. 
Η ομάδα της Χρυσούπο-
λης προηγήθηκε με εύστο-
χο πέναλτι του Αργεντίνου 
επιθετικού στο 60’, αλλά 

ένα λεπτό αργότερα ο Κω-
στίκος έκανε το 1-1. Ο Σέα 
όμως στο 86ο λεπτό έδω-
σε το τρίποντο στην ομάδα 
του. Όλα τα αποτελέσματα 
της 26ης αγωνιστικής κα-
θώς και η βαθμολογία και η 
επόμενη αγωνιστική έχουν 
ως εξής:
Δόξα Δράμας – ΜΑ Αγ. Μα-
ρίνας 4-1
Αετός Βαρβάρας – Άρης 
Πετεινού 2-1
Ν. Μηχανιώνα – Νέστος 
Χρυσούπολης 1-2
Επανομή – Απόλλων Παρα-
λιμνίου 1-1
Πανθρακικός –Καβάλα 0-1
ΠΑΟΚ Κρηστώνης – Βέροια 
1-0
Άρης Αβάτου – ΑΟ Χανιώ-
της 0-0

Ορέστης Ορεστιάδας – 
Θερμαϊκός Θέρμης 0-0
Νίκη Ευκαρπίας – Κεραυ-
νός Αγγελοχωρίου 3-0 α.α.

Η Βαθμολογία
1. Καβάλα 73 (71-9)
2. Νέστος Χρυσούπολης 

64 (57-13)
3. Πανθρακικός 56 (45-

14) *
4. Άρης Αβάτου 43 (41-

25)
5. Θερμαϊκός Θέρμης 43 

(31-26)
6. Ν. Μηχανιώνα 42 (42-

23)
7. ΑΟ Χανιώτης 41 (31-

26)
8. Ορέστης Ορεστιάδας 

40 (34-37)
9. ΠΑΟΚ Κρηστώνης 39 

(29-33)
10. Απόλλων Παραλιμνίου 

35 (33-29)
11. Νίκη Ευκαρπίας 35 

(34-29)
12. Δόξα Δράμας 31 (38-

30)
13. Βέροια ΝΠΣ 26 (23-

45)
14. Αετός Βαρβάρας 21 

(20-61)
15. Άρης Πετεινού 18 (20-

49)
16. Επανομή 18 (16-44)
17. ΜΑ Αγ. Μαρίνας 13 

(13-44)
18. Κεραυνός Αγγελοχωρί-

ου (Αποχώρησε)

*Ο Πανθρακικός έχει αφαί-
ρεση ενός βαθμού.

Η Επόμενη Αγωνιστική
ΜΑ Αγ. Μαρίνας – Άρης Πε-
τεινού
Νέστος – Δόξα Δράμας
Παραλίμνιο – Αετός Βαρ-
βάρας
ΑΟ Καβάλα – Ν. Μηχανιώ-
να

Νίκη Ευκαρπίας – Επανομή
Βέροια – Πανθρακικός
ΑΟ Χανιώτης – Κεραυνός 
Αγγελοχωρίου α. α.
Θερμαικός Θέρμης – ΠΑΟΚ 
Κρηστώνης
Άρης Αβάτου – Ορεστιάδα

Γ’ Εθνική-1ος Όμιλος 
«Διπλό» στο παρά… τέσσερα για το Νέστο


